
MANİSA Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Öner Aydın, 10

Ocak Çalışan Gazeteciler Günü
dolayısıyla yaptığı açıklamada,
gazeteciliğin demokrasinin te-
mel taşlarından biri olduğunu ve halkın doğ-
ru bilgiye ulaşabilmesinin teminatı sayıldı-
ğını vurguladı. Aydın, bu özel günün, gaze-
tecilerin emeklerinin takdir edilmesi gerek-
tiğini bir kez daha hatırlattığını belirtti.

GAZETECİ DOĞRU BİLGİNİN TEMİNATIDIR

MANİSA’NIN Şehzadeler
ilçesinde yaşayan emekli Saim ve

Hatice Ünsal çifti, 2019’dan bu yana
teslim edilmeyen TOKİ 3. Etap projesi
nedeniyle yıllardır bekleyişlerini
sürdürürken, kiracı oldukları evde de
ikinci bir mağduriyet yaşadı. Üç yıldır
düzenli olarak kira ödedikleri evde,
ara zam talebini reddettikleri için ev
sahibinin elektriği kestirdiği öğrenen
çift, karanlık ve soğukta battaniyelere
sarılarak gecelerini geçirdi.

KIŞ VAKTİ KARANLIK VE SOĞUĞA MAHKUM OLDULAR

YUNUSEMRE ilçesi Muradiye ve
Karaali Mahallelerinde yaşayan

vatandaşlar sabah saatlerinden başla
yan trafik karmaşasından şikayetçi.
Yakındaki fabrikalara ait tır ve ağır
vasıtalarla aynı hemzemin geçidi kul-
lanmak zorunda kaldıklarını belirten
vatandaşlar, okul servisleriyle aynı
geçitten ağır tonajlı araçların geçme-
sinden mustarip. Manisa OSB’ye ait
olduğu bilinen özel tren yolu üze-
rindeki hemzemin geçit üzerinden
günde binlerce araç geçiyor. Özellikle
U dönüşü yapmak zorunda kalan tır-
ların manevrası sırasında trafik tama-
men tıkanıyor. Dar bir geçitte binek
otomobiliyle tırın dönmesini bekleyen
vatandaşlar tırların yan yatmasından,
malzemelerini dökmesinden tedirgin
olarak bir gün can kaybı yaşanabile-
ceğinden şikayetçi. 

CAN KAYBI YAŞANMADAN ÇÖZÜM BULUNMALI

EN büyük sorunun sanayi böl-
gelerine ait tırlarla aynı yeri kullan-

mak zorunda olduğunu belirten
vatandaşlar, tırlar ve diğer ağır taşıtlar
buradan başka, alternatif bir yol kul-
lansalar buradaki geçidin binek oto-
mobillere yeteceği kanaatinde. Özel
işletilen tren yolunun devlete ait olma-
masından dolayı vatandaşların
CİMER’e yazdığı yüzlerce başvuru
“yetkisizlik” nedeniyle işlevsiz kalıyor. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Ulaşım
Dairesi’nin (UKOME) aldığı karar
gereği mevcut hemzemin geçidin
OSB tarafındaki bir üst sokağından
geçit açılması kararı tren yolunun
mülk sahibi OSB tarafından uygulan-
madığı bilgisine ulaşıldı. 

CİMER’E YAPILAN YÜZLERCE ŞİKAYET VAR!

AK Parti Manisa İl Başkanlığı için aday gösterilen ve
22. dönem milletvekilliği görevinde bulunan Süleyman

Turgut, Ankara'da önemli ziyaretlerde bulundu. Turgut,
yaklaşan kongre öncesinde hem parti içi hazırlıkları hız-
landırmak hem de milletvekilleri ile istişarelerde bulunmak
amacıyla bir dizi görüşme gerçekleştirdi. AK Parti Manisa
milletvekillerini ziyaret eden  Turgut, kongre hazırlıklarına
ilişkin detayları milletvekilleriyle paylaştı. 

İL BAŞKAN ADAYI TURGUT, MİLLETVEKİLLERİYLE KONGRE SÜRECİNİ GÖRÜŞTÜ
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Manisa’nın Yunusemre ilçesinde bulunan ve Karaali istikametine giden yol
üzerinde bulunan hemzemin geçit olası tehlikeleri de beraberinde getiriyor

HEMZEMiN GEÇiT TEHLiKE SAÇIYOR! 
UKOME KARARI NEDEN
UYGULANMIYOR?

Manisa’nın Muradiye Mahalle-
si’nde Karaali istikametine
giden yol üzerinde bulunan
hemzemin geçit mevcuttaki
araç trafiği karşısında yetersiz
kalıyor. Hemzemin geçitten
dolayı yaşanan trafiğin
çözülmesini talep eden bölge
halkı, “Bu trafiğin acilen 
rahatlatılması lazım, bir gün
can kaybı da yaşanacak. 
Yetkililerden çözüm 
bekliyoruz” diye konuştu.

Ev sahibi kira artışını reddeden
kiracısının elektriğini kestirdi!

Gazeteciler Cemiyeti’nden
10 Ocak mesajı!

ANAHTAR Parti Tarım Politikalarından
Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Hasan

Hüseyin Demiröz, Manisa’ya fabrika kuracak
olan Çinli otomotiv devi BYD ile ilgili açıkla-
malarda bulundu. Partisinin Manisa İl
Başkanlığı’nı ziyaret eden Demiröz, yatırımın
doğru bir yatırım olduğunu ancak eksikliklerin
bulunduğunu ifade ederek, “Bu yatırım doğru
ve düzgün bir şekilde planlanması gerekiyor.
Çin’den çalışanlar gelecek buraya, 2 bin 2
bin 500 kişi. Yan sanayisi olacak bu işin. Kaç
kişi daha istihdam edilecek? O insanlar
nerede ikamet edecek, şehir bunu kaldıracak
mı bunlara bakmak gerekiyor”dedi.

Anahtar Parti’den 

BYD çıkışı!
Turgut Ankara'da temaslarda bulundu

9 gündür haber alınamıyor 
MANİSA'NIN Alaşehir ilçesinde
"Çarşıya gidiyorum" diyerek 1

Ocak günü saat 15.30'da evinden
ayrılan ve bir daha geri dönmeyen
Hasan Vural'ın (61) hayatından
endişe eden ailesi yüzde 80 engelli
olan kardeşlerinin ara ara kayboldu
ğunu ancak ilk defa bu kadar uzun
süre bulunamadığını belirtti.  

SPİL
Dağı’nın

bir parçası
olan yılkı at-
ları, kış
mevsimin de
yiyecek bul-
makta zor-
lanınca şehir
merkezine kadar iniyor. Sürü
halinde gezen yılkı atlarının, ev-
lerin bahçelerindeki bitkilerle
beslendiği görülüyor.

"Çarşıya gidiyorum" 
diyerek evden ayrıldı

Yabani Yılkı atları
evimize kadar  girdi

‘Günaydın Çorbası' 154 bin 
Manisalının içini ısıttı   

MANİSA Büyükşehir Belediyesi,
sosyal belediyecilik anlayışı ile

hayata geçirdiği 'Günaydın Çorbası'
projesiyle 2024-2025 eğitim-öğretim
döneminde, kahvaltı yapma imkânı
bulamayan öğrenciler ve vatandaş-
lara sıcak bir destek sunuyor.   

6’da

3’te

6’da
7’d 9’da

3’te

3’te



GÜNCEL2

Burhan AKDEMİR
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Cansu MERİÇ

Didem ALTINAY

maniSa Valisi Vahdettin
Özkan 10 Ocak Çalışan Gaze-
teciler Günü nedeniyle bir
mesaj yayınladı.  Demokrasinin
ve günümüz yönetim anlayışı-
nın vazgeçilmez unsurlarından
olan basının, kamuoyunu ay-
dınlatırken kişilik haklarına say-
gılı, ilkeli, doğru ve tarafsız
haber verme gibi birçok önemli
değeri bünyesinde barındıran
çok yönlü bir meslek olduğunu
bildiren Vali Özkan, 

“Gazetecilik mesleği, köklü
gelenekleri yeni teknolojiler ve
çeşitlenen iletişim kaynaklarıyla
bütünleştirilip ifa edilmektedir.
Basın mensuplarımız, aydınla-
tıcı ve yol gösterici işleviyle

toplumsal düzenin sağlıklı iş-
lenmesine katkı sunmakta
diğer yandan ise halkın talep ve
beklentilerini en iyi şe-
kilde yansıtarak ka-
musal bir görevi
yerine getirmek-
tedir.

Özellikle
yerel basın
mensupları-
mız, kamuo-
yunu
aydınlatmanın
yanı sıra şehrimizin
sosyal, kültürel ve eko-
nomik gelişimine de büyük kat-
kılar sağlamaktadır. İlimizin
tanıtılması, markalaşması ve

cazibe merkezi haline gelme-
sinde önemli bir rol oynamak-
tadırlar. Yerel basın

mensuplarımızın sergiledik-
leri özverili ve üretken

çalışmalar artarak
devam etmektedir.

Bu duygu ve
düşüncelerle ili-
mizde ve ülke-
mizde faaliyet
gösteren; basınımı-

zın saygıdeğer tem-
silcilerinin, ‘10 Ocak

Çalışan Gazeteciler
Günü’ nü en içten duygu-

larımla kutluyor; çalışmalarında
başarılar diliyorum” diye ko-
nuştu. Haber merkezi

Vali Özkan gazetecileri tebrik etti

YunuSemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, Ma-
nisa Gazeteciler Cemiyeti’ni zi-
yaret ederek, geçtiğimiz
haftalarda yapılan seçimle gö-

reve gelen Başkan Önder Aydın
ve ekibini yönetimi kutladı. Geç-
tiğimiz haftalarda seçim yapa-
rak yönetim yenileyen Manisa
Gazeteciler Cemiyeti’ni ziyaret

eden Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban, Cemiyet
Başkanı Önder Aydın ve yöneti-
mini kutladı. 

Ziyarette konuşan Belediye

Başkanı Balaban, gazetecilerin
toplumun sesi ve vicdanı oldu-
ğunu belirterek, gazeteciliğin ve
basın özgürlüğünün demokrasi-

nin teminatı olduğuna dikkat
çekti. Gazeteciler Cemiyeti Baş-
kanı Önder Aydın ise ziyaretten
duyduğu memnuniyeti dile ge-

tirdi, yeni dönemde gazetecilik
mesleğini daha da ileriye taşı-
mak adına çalışmalar yapacak-
larını söyledi. Haber merkezi

Başkan Balaban’dan Gazeteciler Cemiyeti’ne ziyaret

HaLiL Yurtseven İlkokulu
bahçesinde velilerin, öğret-

menlerin ve diğer vatandaşla-
rın katılımıyla "Manisa Sana
Kanım Feda" projesi kapsa-
mında kan bağışı etkinliği ger-
çekleştirildi. Etkinliğe katılım
yoğun oldu.

Halil Yurtseven İlkokulu
Müdürü Reşat Akyüz, etkinli-
ğin önemine vurgu yaparak şu
açıklamalarda bulundu: "Veli-
lerimizin, öğretmenlerimizin ve
diğer vatandaşlarımızın katı-
lımı ile Halil Yurtseven İlkokulu
bahçemizde kan verme etkin-
liği gerçekleştirdik. 

'Manisa Sana Kanım Feda'
projesi kapsamında gerçekle-
şen etkinliğe katılım yoğun
oldu. Her yıl okul olarak kan
verme etkinliği düzenliyoruz.

Bu tür etkinlikler ile  hem top-
lumun kan bağışına olan far-

kındalığını artırmak hem de
acil kan ihtiyacının karşılan-

masına katkı sağlamayı hedef-
liyoruz" dedi.

Halil Yurtseven İlkokulu kan bağışı etkinliği düzenlendi

maniSa İl Emniyet Mü-

dürü Fahri Aktaş ve eşi Polis
Eşleri Derneği Manisa Şubesi
Başkanı Nuray Aktaş, şehit

Polis Memuru Mehmet Kazım
Çakmakçı’nın ailesini ziyaret
etti.

Şehit Polis Memuru Meh-
met Kazım Çakmakçı, 30
Ocak 1990 tarihinde görev
yaptığı İstanbul’da hain terör
örgütünün saldırısı sonucu
şehit olmuştu. Şehidin eşi Ra-
hime Çakmakçı, Saruhanlı il-
çesindeki ikametinde ziyaret
edildi. Ziyaret sırasında, İl Em-
niyet Müdürü Fahri Aktaş ve
eşi, şehit ailesinin her zaman
yanlarında olduklarını belirte-
rek destek mesajlarını iletti.

Şehit Mehmet Kazım Çak-
makçı’nın aziz hatırası rah-
metle anılırken, ruhunun şad
olması temennisinde bulu-
nuldu.

Müdür Aktaş’tan şehit ailesine ahde vefa

Soma Belediye Baş-
kanı Sercan Okur’un ön-
cülüğünde hayata
geçirilen Evinizdeki Kua-
för projesi, yaşlı ve engelli
bireylerin evlerinde kişisel
bakım hizmeti almasını
sağlayarak yüzleri güldür-
meye devam ediyor.

Soma Belediye Baş-
kanı Sercan Okur liderli-

ğinde başlatılan Eviniz-
deki Kuaför projesi, sağ-
lık sorunları veya yaşlılık
nedeniyle kişisel bakım
hizmetine ulaşamayan
vatandaşlara umut olu-
yor. 

Proje kapsamında,
yaşlı ve engelli bireylerin
evlerine gidilerek kuaför
hizmeti sunuluyor. Ala-
nında uzman personel ta-
rafından gerçekleştirilen

bu hizmet, bireylerin hem
fiziksel hem de psikolojik
olarak daha iyi hissetme-
lerine katkı sağlıyor. 

Başkan Sercan Okur
projeyle ilgili yaptığı açık-
lamada, “Her zaman ya-
nınızdayız. 

Bu hizmetle sizlere
destek olmaktan mutlu-
luk duyuyoruz. Sizler
bizim için çok değerlisi-
niz” ifadelerini kullandı.

Evinizdeki Kuaför projesiyle yüzler gülüyor!Evinizdeki Kuaför projesiyle yüzler gülüyor!
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 232 35 36

SEKİZ EYLÜL ECZANESİ
0236 231 64 17

ÇİPİLLER ECZANESİ

SİMGE ECZANESİ

0236 237 27 57

0236 232 91 05

NÖBETÇİ 
ECZANELER

10 Ocak 2025 Cuma

ADIGÜZEL ECZANESİ
1900 - Dünya Şampiyonu Pehlivan Kara Ahmet, Paris'te "Şampiyonlar
Şampiyonu" unvanını aldı.
1919 - Medine müdafaası sona erdi. Medine'deki Osmanlı Garnizonu silah
bırakan son muharip kuvvet oldu. I. Dünya Savaşı fiilen sona erdi.
1919 - Britanyalılar, Bağdat'ı işgal etti.
1933 - İspanya'da ayaklanmalar yaygınlaştı; sıkıyönetim ilan edildi.
1940 - Pierre Louÿs'in Afrodit adlı kitabıyla ilgili davaya başlandı. Kitap müste-
hcenlikle suçlanıyordu.
1944 - Nuri Demirağ'ın fabrikasında üretilen Türk yolcu uçağının ilk uçuş den-
emesi, Yeşilköy'de yapıldı.
1945 - Anayasa dilinde yeni Türkçe kelimelerin kullanılması kabul edildi.

GÜNÜN OLAYI

Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

TüRKiYE’DE ev sahibi-ki-
racı gerginlikleri bitmek bilmi-
yor. Bu gerginliklerden bir
tanesi de Manisa’nın merkez il-
çelerinden biri olan Şehzade-
ler’de yaşandı. Kira artışı
talebini reddeden emekli kiracı
çift, ev sahibi tarafından elek-
trikleri kestirilerek zor durumda
bırakıldı. Soğuk kış günlerinde
elektriksiz kalan çift, yaşadıkla-
rını hukuki yollardan çözmek
için harekete geçti.

Manisa’nın Şehzadeler ilçe-
sinde yaşayan emekli Saim ve
Hatice Ünsal çifti, 2019’dan bu
yana teslim edilmeyen TOKİ 3.
Etap projesi nedeniyle yıllardır
bekleyişlerini sürdürürken, ki-
racı oldukları evde de ikinci bir
mağduriyet yaşadı. Üç yıldır
düzenli olarak kira ödedikleri
evde, ara zam talebini reddet-
tikleri için ev sahibinin elektriği
kestirdiği öğrenen çift, karanlık

ve soğukta battaniyelere sarıla-
rak gecelerini geçirdi.

“BÖYLE insanLıK DıŞı 
DaVRanıŞı HaK 

ETMEDiK”
Saim Ünsal, ev sahibinin ta-

lebini reddetmelerinin ardından
yaşananları şöyle anlattı: “Kira-
mızı Temmuz ayında yapılan
yüzde 60 artışla 8.250 TL ola-
rak düzenli ödüyoruz. Buna
rağmen ev sahibimiz bizden
ekstra ara zam istedi. TO-
Kİ’deki evimizin taksitlerini
ödediğimizi ve bunu karşılaya-
mayacağımızı söyledik. Buna
karşılık elektriğimizi kestirdi.
Böyle bir insanlık dışı davranışı
hak etmedik.”

Elektrik kesintisini önce
genel bir arıza sandıklarını belir-
ten çift, apartmanda sadece
kendi dairelerinin elektriğinin
kesildiğini fark etti. Gediz Elek-
trik’e gittiklerinde, kesintinin ev
sahibinin talimatıyla yapıldığını
öğrendiklerini ifade etti.

HUKUKi YOLLaRa
BaŞVURaCaKLaR

Ünsal çifti, yaşadıkları bu
mağduriyetin ardından ev sa-
hibi hakkında karakola şika-
yette bulundu ve Cumhuriyet
Savcılığına suç duyurusunda
bulunmak için harekete geçti.
Ayrıca, ev sahibinin kendilerin-
den aldığı kira gelirlerini devlete
beyan edip etmediğini araştır-
mak üzere Vergi Dairesine baş-
vuracaklarını belirttiler.

Saim Ünsal, yaşadıkları
mağduriyeti şu sözlerle özet-
ledi: “Devletimizin emekli ma-
aşlarına yaptığı zam ortada. Biz
bu maaşla hem TOKİ taksitleri-
mizi hem de kiramızı ödüyoruz.
Buna rağmen kış ortasında
elektriğimizi kestirmek ne vic-
dana ne insanlığa sığar. Ya-
şama hakkımızı elimizden alan
bu davranışın hesabını soraca-
ğız.”

“EMEKLi MaaŞıMıZLa 
DEĞiL HOLLanDa’Ya 
HOROZKÖY’E BiLE 

GiDEMEYiZ” 
Hatice Ünsal ise sadece

kendilerinin yaşam hakkının or-
tadan kaldırılmadığını evlerin-
den bulunan yol arkadaşları
kedisinin de bundan olumsuz
yönde etkilendiğini belirterek,
“Bizim aldığımız emekli maaşı-
mız ortada. Devletimizin emek-
liye verdiği zamda ortada. Ev
sahibimiz sizin Hollanda ‘da işi-
niz ne oturun oturduğunuz
yerde kiranıza zam yapın diyor.
Kaldı ki oğlum iki ay önce Hol-
landa’ya çalışmaya gitti. Evinin
yerleştirilmesi için biletimizi alıp
bizi yanına aldırttı. Biz emekli

maaşımızla değil Hollanda’ya
Horozköy’e bile gidemeyiz.
Böyle bir mantıkla hareket edip
evimizin elektriğin kestirmekte
neyin nesidir? Her şeyin bir hu-
kuksal yolu vardır. Çok üzgün
ve şaşkınız” dedi.

Olay sonrası çiftin komşuları
Ayşe ve Hakkı Kayan, kapılarını
açarak destek verdi. Kayan çifti
durumu şöyle değerlendirdi:
“Ev sahibi kiracı tartışmalarını
ve olaylarını televizyonlardan
izliyorduk. Buna benzer bir ola-
yın karşı komşumuzun yaşa-
ması bizleri üzdü. Kış kıyamette
elektrik kesmekte neyin nesi?
Hukuki bir yol varken böylesi
bir çıkmaz ve akıl almaz yön-
temle başvurmalarına şaşırdık.”

Manisa’nın Şehzadeler ilçesinde, kira artışı talebini reddeden kiracı çift ev sahibi tarafından elektrikleri kesilerek karanlıkta bırakıldı

Ev sahibi kira artışını reddeden 
kiracılarının elektriğini kestirdi!

Manisa'nın Alaşehir ilçe-
sinde "Çarşıya gidiyorum" di-
yerek 1 Ocak günü saat
15.30'da evinden ayrılan ve

bir daha geri dönmeyen
Hasan Vural'ın (61) hayatından
endişe eden ailesi yüzde 80
engelli olan kardeşlerinin ara

ara kaybolduğunu ancak ilk
defa bu kadar uzun süre bulu-
namadığımı belirtti.  

Yüzde 80 engelli raporu

bulunan Hasan Vural, Esen-
tepe Mahallesi, Koşturoğlu
Sokak, Numara 7'deki evle-
rinde vasisi olan ağabeyi Mus-
tafa Vural ile aynı evde ikamet
ederken, 1 Ocak Çarşamba
günü saat 15.30 sıralarında
ağabeyine, "Ben çarşıya gidi-
yorum" diyerek evden ayrıldı
ve bir daha geri dönmedi.
Hasan Vural 1 Ocak'ı 2
Ocak'a bağlayan gece saat
03.00 sıralarında Salihli Tren
Garı güvenlik kameralarında
görüldü. En son trenden iner-
ken görülen Hasan Vural'dan
bir daha haber alınamadı.  

Hasan Vural'ın vasisi

olan ağabeyi Mustafa Vural,
kardeşinin ara ara kayboldu-

ğunu belirterek, "1 Ocak günü
saat 15.30'da evden çıktı gitti.
17.10'da trene kaçak olarak

binmiş gitmiş. 
Sonra Salihli tren garında

güvenlik kameralarında görü-
lüyor. Ondan sonra ne olduysa
oldu. Engelli ve yüzde 80 ra-
poru var. 

Ara ara kayboluyor. 4-5
sene önce Manisa Tren Ga-
rı'ndan getirdik. İki sene önce
kayboldu. Sart'ta bulundu, ge-
tirdik. Hiç bu kadar uzun süreli
kaybolmamıştı, bu kez hiç
haber alamadık." dedi.   

Engelli olması nedeniyle
kendi ihtiyaçlarını karşılaya-
madığını, hayatından endişe
duyduklarını dile getiren Abla
Emine Okyay ise şunları söy-
ledi, "Polise kayıp başvuru-
sunda bulunduk. Her tarafa
kayıp fotoğrafı yapıştırdık. Ne
ölüsü var, ne dirisi. Üç gün
önce Salihli Gümüşçay dura-
ğında görülmüş, hiçbir haber
alamadık."  Kendi ihtiyaçlarını
karşılayamayacak kadar en-
geli olduğunu kaydeden ailesi
Hasan Vural'ı görenlerin en
yakın polis veya jandarma
merkezine haber vermesini is-
tedi.   iHa

"Çarşıya gidiyorum" diyerek evden ayrıldı
9 gündür haber alınamıyor 

"Çarşıya gidiyorum" diyerek evden ayrıldı
9 gündür haber alınamıyor 

Evinde kokain ve sentetik ecza 
hapı bulunan şahıs tutuklandı   

Manisa'nın Şehzadeler ilçesinde jandarma ekipleri tara-
fından bir evde yapılan aramada 10 gram kokain ve bin 20
adet sentetik ecza hapı ele geçirilen şahıs sevk edildiği adli
mercilerce tutuklandı.   

Manisa'nın Şehzadeler ilçesinde ikamet eden M.U. isimli
şahsın uyuşturucu madde ticareti yaptığı bilgisine ulaşan Şeh-
zadeler İlçe Jandarma Komutanlığı ekipleri tarafından şahsın
ikametinde arama ya-
pıldı. 

Yapılan aramada
10 gram kokain ve bin
20 adet sentetik ecza
hapı ve bir adet cep
telefonu ele geçirildi.
Gözaltına alınan M.U.
çıkartıldığı mahke-
mece tutuklanarak ve
Ceza İnfaz Kurumuna
teslim edildi.  iHa

Manisa’nın Spil
Dağı’nda yaşayan ve böl-
genin simgesi haline gelen
yılkı atları, yiyecek arayışıyla
şehre inmeye devam edi-
yor. Yılkı atlarının son du-
rağı ise evlerin bahçeleri...

MANİSA’DA Spil Da-
ğı’nın doğal güzelliklerinin
bir parçası olan yılkı atları,
kış mevsiminde yiyecek
bulmakta zorlanınca şehir
merkezine kadar iniyor.
Sürü halinde gezen yılkı at-
larının, mahalle aralarına
kadar ilerlediği ve özellikle
evlerin bahçelerindeki bitki-
lerle beslendiği görülüyor.

Bahçelerde ve boş ara-
zilerde otlayan bu özgür
ruhlu hayvanlar, özellikle
sabah ve akşam saatle-
rinde sıkça görülüyor.

YıLKı aTLaRı nEDEn 
ŞEHRE iniYOR?

Kış aylarında dağlık böl-
gelerde bitki örtüsünün
azalması ve kar yağışıyla
birlikte yiyecek bulmanın
zorlaşması, yılkı atlarını
şehre inmeye zorluyor. Spil
Dağı’nın doğal yaşam ko-
şullarında bu durumun
zaman zaman gözlemlen-
diği belirtilirken, yılkı atları-
nın insanlara zarar
vermediği ve korunması
gerektiği vurgulanıyor.

Yabani Yılkı atları evimize kadar girdi
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MANİSA’NIN Yunusemre il-
çesine 16 sınıflı yeni Halk Eği-
tim Merkezinin ihalesinin
yapılacağı öğrenildi.   

AK Parti Manisa Milletvekili

Murat Baybatur,
Halk Eğitim Mer-
kezi ihalesinin, Ma-
nisa İl Milli Eğitim
Müdürlüğü tarafından 15

Ocak’ta yapılacağını ve ta-
mamlanmasının ardından içeri-
sinde konferans salonu,
laboratuvar ve sergi alanlarıyla
birlikte 16 sınıf bulunacağını bil-
dirdi. 

Manisa’nın her ilçesinde
eğitim kapasitesini daha

da arttırmayı planladık-
larını dile getiren Bay-
batur, “15 Ocak’ta
ihalesi yapılacak
olan Halk Eğitim
Merkezi, sadece
öğrencilere değil,

toplumun her kesi-
minden bireylere yö-

nelik eğitim fırsatları
sunup, kurslar, kişisel bece-

rilerin geliştirilmesi, mesleki

eğitim ve sertifika programları
gibi geniş bir yelpaze ile vatan-
daşlarımıza hizmet verecek.
İhaleyi kazanan firmanın belir-
lenmesinin ardından, inşaat sü-
reci başlayacak ve Halk Eğitim

Merkezimiz kısa süre içinde ta-
mamlanarak Manisa halkının
hizmetine sunulacak. Şimdiden
hayırlı olmasını diliyorum.”
dedi. 

İhalesi yapılacak olan, Yu-

nusemre Halk Eğitim Merkezi
toplamda 4 kat ve 4 bin 186
metrekare olacak ve içerisinde
konferans salonu, laboratuvar
ve sergi alanlarıyla birlikte 16
sınıf bulunacak.  İHA

Manisa’ya yeni Halk Eğitim
Merkezi yapılacak   
Manisa’ya yeni Halk Eğitim
Merkezi yapılacak   

MANİSA il genelinde halkın
ihtiyaçlarına ve taleplerine yö-
nelik çözümler üreten Manisa
Büyükşehir Belediyesi, kilit
parke taşı döşeme, yol bakım
onarım ve yenileme çalışmala-
rına ara vermeden devam edi-
yor.   

Yunusemre ilçesine bağlı
Maldan ve Davutlar Mahallele-

rinde de yürütülen çalışmalarla,
yıpranan, ulaşım güvenliğini
tehlikeye atan yolların bakım,
onarım ve yenileme çalışmaları
tamamlandı. 

Mahalle Muhtarları yürütü-
len çalışmalardan duydukları
memnuniyeti ifade ederek, Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mimar Ferdi Zeyrek'e

teşekkür etti. 
“HEr İlÇEYE EN AZ
3 BİN METrEKArE 

PArKE TAŞ”
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi, 17 ilçenin tamamında
yaptığı müdahalelerle Manisa'yı
daha yaşanabilir bir kent yap-
mak için çalışıyor. Fen İşleri
Dairesi Başkanlığı Ekipleri, ma-

halle içlerinde çeşitli nedenlerle
yapılan kazılarla bozulan yol
kaplamalarına hızlı bir şekilde
müdahale ediyor. Ekipler akut
ihtiyaçlara hızlıca yanıt verirken,
her ay Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi bünyesinde üretilen
parke taşlar 17 ilçeye en az
3'er bin metrekare olacak şe-
kilde dağıtılıyor. Böylece ilçe
belediyelerinin yaptığı çalışma-
larda ihtiyaç duyduğu kaynak-
lara da destek sunulmuş
oluyor. Gelen talepleri de de-
ğerlendiren ekipler bu hafta Yu-
nusemre'ye bağlı Maldan ve
Davutlar Mahallelerinin yolla-
rında da bakım, onarım ve tadi-
lat çalışmaları gerçekleştirildi.
Yıllardır bakım bekleyen sokak-
larda parke taşları yenilendi. 

“HAlKIMIZ ÇOK 
MEMNuN” 

Çalışmaları değerlendiren
Maldan Mahalle Muhtarı İsa
Keskin, “Büyükşehir Belediye
Başkanımız Ferdi Zeyrek, daire
başkanlarımız ve büyükşehir
personellerinden Allah razı
olsun. Daha önce sokaklarımız
çok bozuktu. Geldiler yaptılar,

çok güzel oldu. Halkımız da
çok memnun oldu” ifadelerini
kullandı. 

“BİZE DAHA 
YAŞANIlABİlİr Bİr 

MAHAllE KAZANDIrDI” 
Davutlar Mahalle Muhtarı

Fatih Çalgın ise, yaklaşık 2
hafta önce müracaatta bulun-
duklarını belirterek, “Çok kısa
bir zaman içerisinde ekiplerimiz
mahallemize gelerek tadilata
başladılar. Bozuk olan yollar 3-

5 aylık falan değil. Nereden
baksanız 3-5 yıllık birikmişler.
Köy içinde gezemez hale gel-
miştik. Büyükşehir Belediye
Başkanımız Ferdi Zeyrek
hemen ani müdahaleler yapa-
rak işlerimizi kolaylaştırıyor.
Daha yaşanılabilir bir mahalle
kazandırdı bize. Sağ olsun her
zaman yanımızda. Mahalle ola-
rak çok memnunuz. Kendim ve
mahallem adına çok teşekkür
ederim” diye konuştu.  İHA

Kırsal mahallelerde yollar bakımdan geçiyor

TurguTlu Belediye Baş-
kanı Çetin Akın, Ocak Ayı Mec-
lis Toplantısında kamuoyu
gündemini meşgul eden konu
ve eleştirilerle ilgili açıklama-
larda bulundu.  Turgutlu Bele-
diye Başkanı Çetin Akın, Ocak
Ayı Meclis Toplantısının dilek ve
temenniler bölümünde son
günlerde yol ve altyapı konula-
rında yoğun olarak gelen şika-
yetler başta olmak üzere
gündeme dair önemli açıkla-
malarda bulundu. 

“KİMSE SİYASİ rANTIN 
PEŞİNDE KOŞMASIN” 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, dilek ve temenniler
bölümünde yol ve altyapı so-
runları konusunun tekrar gün-
deme gelmesiyle şu açıklamayı
yaptı: “Elektrik dağıtım şirketi
daha bize yolları teslim etmedi,
sosyal medyada çok konuşulu-
yor ama Son Sokağı da teslim
etmedi, Mustafa Kemal Mahal-
lesini de etmedi. Bazı sokakları
etti bazı sokakları etmedi, işleri
bitmedi daha. İşlerinin bitme-
sini ve sokakları bizlere teslim
etmelerini bekliyoruz. Firmayla
ilgili konuştuk zaten problemler
çok büyük, sadece Mustafa
Kemal’de, Atatürk’te değil,
Bozkurt’ta, Kurtuluş, Yeni Ma-
hallede Turgutlu’nun her ye-
rinde izin verdik bu izni niye
verdik? Turgutlu halkı artık bazı
şeyleri duymalı bilmeli, sosyal
medyadan yazmakla yol gös-
termekle olmuyor bu işler. Bir
gerçek var bakın, biz enerjiye
ulaşamıyorduk, en çok ihtiyacı-
mız olduğu zaman Turgutlu’da
elektrik yoktu, trafolar patlı-
yordu. Biz dedik ki bir defada
bu işi çözelim, telekoma izin
verdik, doğalgaza izin verdik,
elektriğe izin verdik. Bunun be-

deli bu sene olacak. Bütün
hemşehrilerimiz yaşayacak bu
bedeli. Ama sonrasında enerji-
siz, internetsiz, doğalgazsız ev
kalmayacak. Bunu hep beraber
yaşayacağız. Sizden ricam bu
işten kimse siyasi rant elde et-
meye kalkmasın, siyasi rantın
peşinde koşmasın. Dolayısıyla
bu ihtiyaçlar yapılmak zorun-
daydı. Ben bunlara izin ver-
meye bilirdim. Kışı geçirelim,
yazın tozlu toprakta diyebilir-
dim. Ama ben bu cesareti gös-
terdim. Hepsine izin verdim.
Şimdi Fen İşleri Müdürlüğümüz
ile bir planlama yapıyoruz. İs-
tasyonaltı Mahallesini gördünüz
değil mi? Nasıl oldu? Çok
güzel oldu değil mi? Elektrik
sorunu bitti doğalgaz sorunu
bitti, telekom sorunu bitti.
Şimdi Mustafa Kemal de aynı
olacak, Kurtuluş'a da gireceğiz
ama bunun bir kaç yılı var. Her
güzelliğin bir sıkıntısı yaşana-
cak. Son sokakta herkes konu-
şuyor, şov yapıyor. Yapsınlar
ama ben Son Sokakta o kazı
izinlerini verdikten sonra orada
yaşayan hemşehrilerimize,
biraz önce söylediğim bütün

hizmetlerden kesintisiz yarar-
lanma şansı doğdu. Bir süre
yollar bozuk kalacak bu mec-
bur daha bitirmedi işi, bana
teslimi olmadı sokağın. Ben
Son sokağın taşlarını hazırla-
dım. Şantiyemizde şu anda
Son Sokağın taşları. Bize ne
zaman teslim edilirse yol, o gün
kazmaya başlayacağım.” 

“MANİSA BÜYÜKŞEHİr 
BElEDİYESİ, 

ErgENEKON KAVŞAĞINI 
2025 YIlI YATIrIM

PlANINA  AlDI” 
Açıklamasında Ergenekon

ve Özdilek Kavşaklarının bir an
önce yapılması gerektiğinin de
altını çizen Başkan Çetin Akın
şunları söyledi: “Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi, Ergenekon
Kavşağını 2025 yılı yatırım pla-
nına  aldı. 2025 yılı içerisinde
başlayacak, etap etap. Yani
2025 yılı içerisinde olağanüstü
bir şey yaşanmazsa yapılmış
olacak. Ergenekon Kavşağı ile
ilgili protokol zaman aşımına
uğradığı için Karayolları Bölge
Müdürüne gittim. Karayolları
Bölge Müdürü tekrar bir talep
istedi. Bunu büyükşehire ilettik.

Büyükşehir karayollarından ta-
lepte bulundu. Karayolları bunu
bakanlığa gönderecek. Bakan-
lık büyükşehir ile ilgili bir proto-
kol yapma yetkisini yeniler,
Büyükşehir burada yapabilir
derse o zaman biz ihale hazırlı-
ğına başlayacağız.  Özdilek
kavşağımız var, kavşağın mut-
laka yenilenmesi gerekiyor.
Orada nüfus artıyor ve asıl tra-
fik yoğunluğu oradan başlaya-
rak çekilmez hale geliyor. Bu
talebimi de dile getirdim. Biz,
Ergenekon Kavşağını bir şe-
kilde projelendirdik, ihale aşa-
masına geldik. Karayolları

protokol imzalarsa ihalelesini
yapacağız. Büyükşehir'in yatı-
rım planına aldık. Özdilek Kav-
şağı da çok önemli, o kavşağın
acilen düzenlenmesi gereki-
yor.” 

“gEÇMİŞ DÖNEMDE 
SATIlAN 219 TANE 

MÜlKÜN BugÜNKÜ 
DEĞErİ 20 MİlYAr Tl” 
2014 -2019 yılları arasında

219 adet mülkün satıldığını söz
konusu satılan yerlerin şu anki
değerinin en az 20 milyar oldu-
ğunu vurgulayan Başkan Çetin
Akın, "2019 yılında bu beledi-
yeyi aldığımda 44 milyon lira bir
borçla aldım. Dolar üç buçuk li-
raydı. Dönemin SGK borçlarını,
vergi borçlarını taksitlendirdim,
onları ödedim. Ödenen borcun
şu anki değeri 14 milyon dolar
yapıyor. Geçmiş dönemde satı-
lan 219 tane mülkün bugünkü
değeri 20 milyar TL. Takdir Tur-
gutlu halkının.” dedi. 

“İllEr BANKASI'NDAN 
PArA EKSİK gElİYOr” 
Başkan Çetin Akın, son

olarak belediyenin mali duru-
munu kamuoyuyla paylaştı.
Başkan Akın, “İş maalesef çı-
ğırından çıktı, ‘silkeleyin’ po-
zisyonuna geldi bu işler.

Turgutlu Belediyesinin yalnızca
Sosyal Güvenlik Kurumuna
borcu var. Bu borç da 130 mil-
yon lira civarında. 11 milyon
lira da vergi dairesine onu da
yeni yazdı. Bilerek ödemedim.
Kessinler, dedim. 11 milyon da
vergi dairesine borcumuz var.
Koskoca Turgutlu Belediyesi-
nin bu borcu var. Ama ben şu
anda ne yapıyorum? İller Ban-
kası'ndan para eksik geliyor.
Para takviyesi yapıyorum.
2024 yılında yalnızca maaşları
ödemek için 128 milyon lira
belediyenin kasasından tak-
viye yapmışım, SGK yok
içinde. Ben otuz sene otuz beş
senelik belediyeciyim. İller
Bankasından gelen parayla
maaşlar ödenir, SGK ödenir,
üzerine birkaç milyon para
kalır. Onla da yatırım yapardık
biz. Ama 2023-2024 yılında bu
şekilde olmadı. 2023 yılında 97
milyon, 2024 yılında 128 mil-
yon lira maaşları ödemek için
takviye yaptık, SGK yok. Yal-
nızca maaş ödemesi için yap-
tığım takviye 210 milyon lira.
Bu para şimdi kasamızda olsa,
ne SGK borçlarından bahse-
derdik ne de yol sorunların-
dan.” diye konuştu.  İHA

Başkan Akın’dan önemli açıklamalar   Başkan Akın’dan önemli açıklamalar   
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Manisa İl Sağlık Müdür-
lüğü Bulaşıcı Hastalıklar Birim
Sorumlusu Uzm. Dr. Cevriye
Ceyda Karabulut, "5-11 Ocak
Verem Eğitimi ve Farkındalık
Haftası" kapsamında verem
(tüberküloz) hastalığına dair
önemli açıklamalarda bulundu.
Karabulut, veremin tedavi edi-
lebilir ve önlenebilir bir hastalık
olduğunu ancak erken teşhis
ve tedavi ile önlenebileceğini
vurguladı.   

"Tüberküloz (verem),
Mycobacterium tuberculosis
bakterisinin neden olduğu, ge-
nellikle akciğerleri tutan ancak
tüm organlarda etkili olabilen
bulaşıcı bir hastalıktır." diyen
Manisa İl Sağlık Müdürlüğü Bu-
laşıcı Hastalıklar Birim Sorum-
lusu Uzm. Dr. Cevriye Ceyda
Karabulut, "Özellikle öksürme,
hapşırma veya konuşma yo-
luyla havaya yayılan mikroplar,
hastalığın yayılmasına yol aç-
maktadır. Verem hastalığının en
yaygın belirtileri arasında öksü-
rük, ateş, gece terlemeleri,
kanlı balgam, halsizlik, kilo
kaybı ve göğüs ağrıları yer al-

maktadır. Ancak yaşlı hasta-
larda bu belirtiler daha farklı şe-
kilde ortaya çıkabilir." dedi. 

Risk GRuBu Ve 
ÖnLeMLeR 

Uzm. Dr. Cevriye Ceyda
Karabulut, sosyoekonomik dü-
zeyi düşük olanlar, kalabalık ve
havasız ortamlarda bulunanlar,
sağlık çalışanları ve cezaevle-
rinde kalanlar gibi yüksek risk
taşıyan gruplara dikkat çekti.
Verem hastalığının tütün ve
alkol bağımlıları, HIV pozitif bi-
reyler, göçmenler ve evsizler
gibi topluluklarda daha fazla
görüldüğünü belirten Karabu-
lut; bu grupların düzenli sağlık
kontrollerini aksatmamaları ge-
rektiğini söyledi. 

"VeReM tedaVi 
ediLeBiLiR Ve 

ÖnLeneBiLiR BiR 
HastaLıktıR" 

Uzm. Dr. Karabulut, teda-
vinin düzenli ve yeterli süreyle
yapılmasının önemine dikkat
çekerek, “Verem tedavi edilme-
diği takdirde ölümle sonuçlana-
bilir. Ancak hastalık, düzenli
tedavi ile başarılı bir şekilde iyi-

leştirilebilir. Etkin tanı ve tedavi
programları sayesinde 2000-
2023 yılları arasında dünya ge-
nelinde yaklaşık 79 milyon
hayat kurtarılmıştır. Bu başarıda
verem hastalarının ilaçlarını bir
sağlık personelinin gözetiminde
alması kritik rol oynamaktadır"
diye konuştu. 

FaRkındaLık HaFtası 
etkinLikLeRi 

5-11 Ocak tarihleri ara-
sında, "Verem Eğitimi ve Far-
kındalık Haftası" çerçevesinde
çeşitli eğitim ve bilgilendirme
etkinlikleri düzenlendiğini belir-
ten Karabulut, sağlık çalışanla-
rının toplumu bilgilendirme
amacıyla sahada aktif olacağını
ifade etti. Karabulut, etkinlik-
lerde, tüberkülozun belirtileri,
korunma yöntemleri ve tedavi
süreci hakkında vatandaşlara
bilgi verileceği bildirildi. 

"HedeF: VeReMsiZ 
BiR tüRkiYe" 

Uzm. Dr. Cevriye Ceyda
Karabulut, 2030 yılına kadar tü-
berküloz hastalığının ortadan
kaldırılması hedefiyle, halkı dü-
zenli sağlık kontrolleri ve tüber-

küloz taramalarına katılmaya
davet etti. Karabulut, "Tüber-
küloz tedavi edilebilir ve önle-
nebilir bir hastalıktır. 

Ancak bunun için toplum
olarak duyarlılığımızı arttırma-
mız gerekmektedir. Erken teş-
his ve düzenli tedavi ile bu
hastalığı kontrol altına alabiliriz.
Hastalarımızın korkmadan ve

saklanmadan tedavi olmalarını
sağlayabilirsek yeni vakaların
ortaya çıkmasını önleyebiliriz"
dedi. 

"tOPLuMun
duYaRLıLıĞına 
iHtiYaÇ VaR" 

Son olarak, 2-3 haftadan
uzun süren öksürük ve antibi-
yotik tedavisi ile düzelmeyen

akciğer belirtileri olan bireyleri
tüberküloz açısından tarama
yaptırmak üzere sağlık kuru-
luşlarına davet eden Karabu-
lut, "Tüberküloz hastalığına
dair farkındalık oluşturmak,
hem hastaların sağlığı hem de
toplumun sağlığı için büyük
önem taşımaktadır" diyerek
sözlerini tamamladı.  iHa

Uzm. Dr. Karabulut: “Verem tedavi edilebilir
ve önlenebilir bir hastalıktır”  
Uzm. Dr. Karabulut: “Verem tedavi edilebilir
ve önlenebilir bir hastalıktır”  

YunuseMRe Beledi-
yesi, Kaynak Mahalle-
si’nde kapsamlı peyzaj ve

park bakım çalışmalarını
sürdürüyor. Özellikle do-
ğadaki kısıtlı su kaynakları

sebebiyle yer yer kuru
peyzaj çalışması da yapan
belediye ekipleri, mahal-

leye estetik bir görünüm
de kazandırıyor.   

Yunusemre’yi daha
yaşanabilir bir ilçeye dön-
üştürme çalışmalarını sür-
düren Yunusemre
Belediyesi,  ilçe genelinde
kapsamlı park bakım,
onarım ve peyzaj çalış-
ması yapıyor. Belediye
Park ve Bahçeler Müdür-
lüğü ekipleri tarafından ya-
pılan saha çalışmalarının
devam ettiği mahalleler-
den biri de Kaynak Mahal-
lesi. 

Doğadaki kısıtlı su kay-
nakları sebebiyle su tasar-
rufu sağlamak amacıyla
ilçe genelinde olduğu gibi
Kaynak Mahallesi’nde de
yer yer kuru peyzaj çalış-
ması gerçekleştiriliyor. Çe-

şitli süslemelerle yapılan
peyzaj çalışmasının yanı
sıra mahallede park bakım
ve onarım, ağaç ve çim
ekimi de yapılıyor. 

MuHtaRdan
Başkan BaLaBan’a 

teşekküR 
Belediyenin mahal-

leye kazandırdığı çalış-
malardan duyduğu
memnuniyeti dile getiren
Kaynak Mahallesi Muhtarı
Adem Açık, Yunusemre
Belediyesi’ne teşekkür
etti. Açık açıklamasında,
“Mahallemize tüm bu
yeşil alanları ve peyzaj
çalışmalarını kazandıra-
rak, mahallemizin daha
da güzelleşmesine kat-
kıda bulunan başta Baş-
kan Semih Balaban

olmak üzere tüm Park ve
Bahçeler Müdürlüğü

ekiplerine de çok teşek-
kür ederim” dedi.  iHa

Hem doğaya katkı hem estetik görünüm   

İzmir’de, 10 yaşındaki bir çocuğun hayatını kay-
betmesi, hepimizi derinden sarstı. 10 yaşındaki
çocuk, TikTok’taki bir akımdan etkilenerek üzerine ko-
lonya döküp çakmakla kendini yaktı. Ve maalesef,
hayatını kaybetti.

Bu sadece o çocuğun ailesinin kaybı değil, hepi-
mizin kaybı. Bir çocuğun ölümüne neden olan bu
olay sosyal meydanın ne kadar tehlikeli olabileceğini
gözler önüne seriyor.

**
Sosyal medya, özellikle TikTok, gençler arasında

büyük bir popülerlik kazandı. Eğlenceli videolar,
danslar, trendler… Herkesin takip ettiği, izlediği ve
yaptığı şeyler. Çocuklar da bu dünyada yer almak is-
tiyorlar.

Bir yere ait olmak, arkadaşlarıyla aynı şeyi yap-
mak istiyorlar. Ancak bazen bu istek, çok büyük tehli-
kelere yol açabiliyor. Sosyal medyada hızla yayılan
bir akım, bir çocuğun hayatına mal olabiliyor.

**
Bir çocuğun, sadece eğlenmek amacıyla bir şey

yaparken hayatını kaybetmesi, gerçekten çok yıkıcı.
Çocuklar, genellikle yaptıklarının sonuçlarını tam ola-
rak anlamadan hareket edebiliyor. Bir TikTok videosu,
bir akım, o kadar cazip geliyor ki, risk almaktan çekin-
miyorlar. Ama bu risk, bazen her şeyin sonu olabili-
yor.

Bu olay, aslında hepimize çok şey anlatmalı. Sos-
yal medyanın hızla yayılan tehlikelerinden çocukları-
mızı korumak, sadece onların değil, biz yetişkinlerin
de sorumluluğu. Onlara doğruyu, yanlışı, güvenli
olanı, tehlikeli olanı anlatmalıyız. Bir çocuğun hayatı,
birkaç saniyelik eğlenceden daha değerli.

**
Sosyal medya, eğlenceli bir alan olabilir ama her

şeyin olduğu gibi, güvenlik ve dikkat de burada en
önemli şey olmalı. Çocuklara rehberlik etmek, onlara
dijital dünyada güvenli bir şekilde var olmayı öğret-
mek, bizim elimizde… 

Evet, sosyal medya günümüzün gerçeği. Ama bu
gerçeği çocuklarımıza güvenli bir şekilde öğretmek,
onlara dijital dünyada nasıl gezinmeleri gerektiğini
anlatmak, hepimizin görevi!

CANSU
MERİÇ

SOSYAL MEDYANIN TEHLİKELİ YÜZÜ: 
BİR HAYAT DAHA GİTTİ…

GENÇ BAKIŞ

saRıGÖL Kaymakamı
Halil Dalak ve Sarıgöl İlçe
Milli Eğitim Müdürü Cezmi
Yıldırak, İlçe Halk Eğitim
Merkezi Müdürlüğü tara-
fından açılan resim, müzik,
bilgisayar ve halk oyunları
kurslarını ziyaret ederek
çalışmaları yakından izledi.   

Kursiyerlerin yaptığı
çalışmaları ilgiyle izleyen
Sarıgöl Kaymakamı Halil
Dalak, kursiyerlerden yap-
tıkları çalışmalar hakkında
bilgiler aldı. Kaymakam
Halil Dalak, kurs öğret-
menlerine ve kursiyerlere
çalışmalarından dolayı te-

şekkür etti. 
Sarıgöl İlçe Milli Eği-

tim Müdürü Cezmi Yıldı-
rak Halk Eğitim Merkezi
Müdürlüğü tarafından
açılan müzik, resim, bilgi-
sayar ve halk oyunları
kurslarının başarıyla
devam ettiğini ifade ede-
rek şunları söyledi: “Sarı-
göl İlçe Halk Eğitim
Merkezi Müdürlüğünce
açılan çeşitli kurslardan
olan müzik, resim, bilgi-
sayar ve halk oyunları
kurslarını kaymakamımız
ile birlikte ziyarette bulun-
duk. Kursiyerlerimizin ça-

lışmalarını yerinde gördük
. Sorunlarını dinledik, ça-
lışmalarından dolayı kurs
öğretmenlerini kutladık.
Yıl sonunda kursiyerleri-
mizin çalışmalarından

olan resim sergisi açıla-
cak. Müzik kursu kursi-
yerlerimiz konser
verecek, halk oyunları
kursiyerleri de halk oyun-
ları gösterilerini sunacak." 

Yıldırak, ziyaret edi-
len kurslardan ayrı olarak
ilçede biçki-dikiş ve nakış
gibi kursların da devam
ettiğini sözlerine ekledi.
iHa

Kaymakam Dalak halk eğitim
kurslarını ziyaret etti   
Kaymakam Dalak halk eğitim
kurslarını ziyaret etti   

Manisa'nın Sarıgöl
ilçesinde depreme daya-
nıksız oldukları gerekçe-

siyle yıkılan ve inşaat ça-
lışmaları tamamlanan 2
yeni ilkokul binası şubat

ayında 2. dönemle birlikte
eğitim öğretime başlaya-
cak. İki okulun tamamlan-

ması ilçedeki ikili öğrenim
sorununu da ortadan kal-
dıracak.  

Manisa'nın Sarıgöl il-
çesinin en büyük ilkokulu-
nun tamamlanması ile
inşaatı yapan firma adaklık
hayvan keserek okul in-
şaatında çalışan işçilere
yemek ikramında bulundu.
İlçede inşaatı tamamlanan
Şehit Esin Akay İlkokulu
ile birlikte ikinci dönemde
eğitim öğretimin başlaya-
cağı 2 okul da tamamlan-
mış oldu.   

Geçtiğimiz yıl içinde
yapımına başlanan Sarıgöl
4 Eylül ilkokulu 675 öğ-
renci eğitim ve öğretim

göreceği okulda 24 sınıf
bulunuyor. 

Tamamlanan okul bi-
nasında şubat ayında
ikinci dönemle birlikte eği-
tim ve öğretime başlana-
cağını ifade eden Sarıgöl
İlçe Milli Eğitim Müdürü
Cezmi Yıldırak, "Sarıgöl il-
çemizde 8 sınıflı Şehit Esin
Akay İlkokulu ile 24 sınıflı 4
Eylül İlkokulları inşaatı ta-
mamlandı. Her iki okulu-
muz ikinci dönemde
eğitim ve öğretim başlaya-
cak ve ikili öğretim sorunu
ortadan kalkacak. Emeği
geçenlere teşekkür ede-
rim. Allah devletimize
zeval vermesin” dedi. iHa

Sarıgöl’de iki okul daha tamamlandı   
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Modern toplumlarda çağdaş yaşam koşul-
larına uygun ve kaliteli bir yaşam etkin olmalı-
dır.

Manisa 2014 yılında yasayla büyükşehir
oldu. Bu ilkokulu okumadan orta okula giden
bir çocuk gibi bir şeydi. Gecekondulaşmada, ti-
cari mekanların, alanların çoğalmasında, oto-
park sıkıntısında, trafikte, ulaşımda yaşanan
sağlıksız koşulları nüfus artışına yükleriz.
Döner dolaşır nüfus artışına geliriz. Toplum
olarak, saydığım konularda sıkıntı duyduğu-
muz olumsuzluklarda nüfus artışının rolü mut-
laka vardır. Ama büyükşehir olmak, birçok
yanlış uygulamaların veya zamanında yapıla-
mayanların getirdiği olumsuzlukların da sebe-
bidir aynı zamanda.

Kırmızı Yol:

Son günlerde daha doğrusu yapıldığından
bu yana tartışılan bir konu. Ne yapılacağına

karar verilmesi için gündemi meşgul eden,
açıklığa kavuşması için tartışmaya, vatandaş
anketine açılan, bence önemli bir konu oldu-
ğundan az da olsa bahsetmek isterim.

Nereden nereye geldiğimize, hafızaları-
mızı tazeleyerek ve gelişmeleri gözden geçire-
rek bakmamız lazım.  Büyükşehir olmak için
şartlar uygun olmasa da rakamlarla hareket
edilince büyükşehir olduk. En uzak ilçesine
220 km uzaklıkta olan ve merkez hariç 15 ilçe-
sinden sadece 2 ilçesine 25 km mesafede olan
Merkez, Büyükşehir Belediyesi; hizmet gö-
türme de çok büyük bütçeler ayırmak zorunda.
Sadece bütçe değil ekip ve ekipman açısından
da araç, iş makinası, kamyon, altyapı malze-
mesi üretim tesisleri, şantiyeler, malzeme de-
polama alanları, her meslekten eleman tahsis
etmek ayrıca her ilçede bu işleri yürütmek için
koordinasyon merkezleri oluşturmak gibi bir-
çok zorluğu ve maddi külfeti var. 17 ilçeye
1098 köye (adı mahalle oldu) merkez çözüle-
memişken ulaşım planlaması yapmak dahi
ayrı bir zorluk.

400-450 bin nüfuslu bir merkez ikiye bö-
lündü. Sınır Kumludere Caddesi. İlçelerde ge-
rekli olan tüm resmî kurumlar nelerse
belediyeler dahil her iki ilçede de var. Bunların
getirdiği hem çalışan sayısı, hem işlem sayısı,
giderler ekipmanlar hem trafik yoğunluğu hem
de akla gelmese de nüfus artışı söz konusu.

Biz Manisa’mızda resmî kurumların şehir
dışına taşınmasını ve merkezde ki yoğunluğu
dağıtmamız gerektiğini konuşur ve sadece Ad-
liye ve Emniyet Müdürlüğünün bir kısmını
ancak taşıyabilmişken. Birçok resmi kurum
merkezin çeşitli yerlerine, buldukları boşluk-
lara, binalara, düzensiz, plansız yerleşerek her
şeyimizi allak bullak ettiler. Trafik, ulaşım, oto-
park zaten sıradaydı. 1989 planından gelen
otopark sıkıntısı her geçen gün artarak devam
ediyor. Yıllar önce planlamasını yapmamız ge-
reken Güzelyurt, Muradiye, Horozköy (o za-
manlarda Toki yoktu) semtlerini, eski ve bir
önceki yönetim ilçeler de dahil planlayamadık.
Yanlış örülen duvar şimdi üstümüze düşüyor.
Başka yerlerde de başka duvarlar yan yattı
düşmek üzere. Bu semtlerde olanlar oldu
yandı kül oldu bitti maalesef. Bu konu da hepi-
mizin söyleyecek birçok sözü vardır mutlaka.

Evet anket konumuza gelirsek. Bu anketle
çözülecek bir mesele değil her birimiz kendi-
mizi, menfaatimizi düşünerek oy kullanıyor
veya yorumlar yapıyoruz. Ben Muratgermen
Okulu’nun orada İzmir Caddesinde oturuyo-
rum. Kırmızı yoldan çok önceleri arabamı par-
kederken gölge yer arıyordum. Daha sonra
kapımın önüne parketmek için yer aramaya
başladım. Kırmızı yoldan sonra Karaköy oto-
parkına abone oldum yazın tatilde olmama
rağmen her ay abone ücretini ödedim aksi tak-
dirde 200 kişi sıradaydı.  Bu otoparka aracımı

götürebilmek için ters yön olduğundan ara so-
kaklardan bin bir güçlükle gidiyorum. Bana
göre kırmızı yol kalksın tek yön uygulaması bit-
sin ara sokaklara gireceğime doğruca oto-
parka giderim veya evimin önünde yer ararım
diyerek kırmızı yol kalksın isterim!

Ama.

Yeni imar planı ile şehir yatayda genişle-
meye, kat sayısı artarak dikeyde mevcut yer-
lerde nüfus yoğunluğu artmaya devam
edecek. Otoparka çözüm bulmak çok zor, hızla
artan araç sayısına otopark yetişemiyor. Toplu
ulaşım, hem de konforlu olmak kaydıyla
çözüm olmalı. Bisiklet, motosiklet, yaya trafiği
düzenlenmeli. Modern toplumlarda özel araç-
lar haftasonu tatiline gederken kullanılıyor.

Raylı raysız, çağdaş, konforlu, tercih edile-
cek, kullanmayı teşvik edecek şekilde ki ula-
şım araçları devreye girmeli. Toplu ulaşım
araçlarının kısa zamanda beklemesiz, konvoy
trafiğine girmeden duraklara ve gideceği nok-
talara ulaşması temin edilecek planlama yapıl-
malı. Bu işler, master ulaşım planı mı dersiniz
adına ne derseniz deyin kesinlikle uzmanlık ve
birçok planlamanın yaya, bisiklet, lojistik, oto-
park… aynı zamanda yapılmasını gerektiren
işlerdir. Tek başına kırmızı yol kalksın kalkma-
sın demek değildir.

Kemiyet, keyfiyete bırakılmamalıdır.

Burhan AKDEMİR

AZMİ AÇIKDİL

KIRMIZI YOL

aK Partİ Manisa İl Baş-
kanlığı için aday gösterilen ve
22. dönem milletvekilliği gör-
evinde bulunan Süleyman Tur-
gut, Ankara'da önemli
ziyaretlerde bulundu. Turgut,

yaklaşan kongre öncesinde
hem parti içi hazırlıkları hızlan-
dırmak hem de milletvekilleri ile
istişarelerde bulunmak ama-
cıyla bir dizi görüşme gerçek-
leştirdi.

Ziyaretler kapsamında AK
Parti Manisa milletvekillerini zi-

yaret eden Sü-
leyman Turgut,
kongre hazırlıkla-
rına ilişkin detayları
milletvekilleriyle pay-
laştı. AK Parti Grup Baş-
kanvekili Bahadır
Yenişehirlioğlu ile bir araya

gelen Turgut, Manisa’daki teş-
kilat çalışmaları ve kongre süre-
ciyle ilgili fikir alışverişinde
bulundu. Yenişehirlioğlu, Tur-
gut’a kongre sürecinde başarı-
lar dilerken, teşkilatın
Manisa’daki güçlü bir şekilde
yoluna devam edeceğini vurgu-
ladı.

Ayrıca AK Parti Manisa Mil-
letvekilleri Ahmet

Mücahit Arınç,
Tamer Akkal

ve Murat
Baybatur
ile de gö-
rüşen
Turgut,
milletve-
killerinin
desteğini

alarak
teşkilatın

daha etkili
bir şekilde ça-

lışması için yapıla-
cak projelere odaklandı.
Görüşmelerde, Manisa’nın ön-

celikli ihtiyaçları, parti vizyo-
nuna uygun yeni projeler ve
kongre sürecinde atılacak
adımlar ele alındı.

Turgut, Ankara temaslarının
ardından yaptığı açıklamada,
“Manisa teşkilatını daha güçlü

bir şekilde geleceğe taşımak
için tüm arkadaşlarımızla uyum
içinde çalışmaya kararlıyız. An-
kara'daki görüşmelerimiz hem
projelerimiz hem de kongre sü-
reci için oldukça verimli geçti”
ifadelerini kullandı.

AK Parti Manisa İl Başkan adayı Turgut
Ankara'da temaslarda bulundu
AK Parti Manisa İl Başkan adayı Turgut
Ankara'da temaslarda bulundu

MaNİSa Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Öner Aydın, 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü
dolayısıyla yaptığı açıklamada,
gazeteciliğin demokrasinin
temel taşlarından biri olduğunu
ve halkın doğru bilgiye ulaşabil-
mesinin teminatı sayıldığını vur-
guladı. 

Aydın, bu özel günün, gaze-
tecilerin emeklerinin takdir edil-
mesi gerektiğini bir kez daha

hatırlattığını belirtti.
"GaZEtECİLİK

FEDaKarLIK VE 
MÜCaDELE 

GErEKtİrİYOr"
Gazeteciliğin yalnızca mes-

leki bir sorumluluk değil, aynı
zamanda fedakârlık ve müca-
dele gerektiren bir yolculuk ol-
duğunu ifade eden Aydın,
gazetecilerin karşılaştığı zor-
lukların toplumsal bir sorun ol-
duğunu söyledi.

Aydın, son yıllarda gazete-

ciliğin ekonomik sıkıntılar ve
dijital dönüşüm gibi tehditlerle
karşı karşıya kaldığını ifade
ederek, şu değerlendirmede
bulundu: "Özellikle yerel
medya kuruluşları, reklam ge-
lirlerindeki azalma, baskı mali-
yetlerindeki artış ve dijital
platformların egemenliği ne-
deniyle büyük zorluklar yaşı-
yor. 

Bu durum, gazetecilerin
çalışma koşullarını ağırlaştırır-
ken, objektiflik ve doğruluk

gibi gazetecilik ilkelerini sa-
vunmayı zorlaştırıyor."

YErEL BaSININ 
GÜÇLENDİrİLMESİ 

ÇaĞrISI
Gazetecilerin haklarının sa-

vunulması, basın özgürlüğü-
nün güçlendirilmesi ve yerel
basının yeniden ayağa kalk-
ması için toplumsal bilinç
oluşturulmasının önemine işa-
ret eden Aydın, gazetecilerin
düşük maaşlar, uzun çalışma
saatleri ve ekonomik baskılar

gibi zorluklarla müca-
dele ettiğini belirtti.

Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti ola-
rak gazetecilerin
çalışma koşulla-
rının iyileştiril-
mesi ve yerel
medyanın des-
teklenmesi için
mücadeleye
devam edeceklerini
söyleyen Aydın, sözle-
rini şu ifadelerle tamamladı:

"Başta Manisa’daki
meslektaşlarımız

olmak üzere, tüm
gazetecilerin 10
Ocak Çalışan
Gazeteciler
Günü’nü kutlu-
yoruz. Gazete-
cilik mesleğinin

kutsal görevini
her koşulda ye-

rine getiren tüm
meslektaşlarımıza te-

şekkür ediyoruz."

Gazeteciler Cemiyeti’nden 10 Ocak mesajı

İYİ Partİ Şehzadeler İlçe
Başkanı Gözde Aytaç, yeni yö-
netime hayırlı olsun dileklerini
iletmek ve gazetecilerin 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Gü-
nü’nü kutlamak için
Gazeteciler Cemi-
yeti’ni ziyaret
etti.

İYİ Parti
Şehzadeler
İlçe Başkanı
Gözde
Aytaç ve yö-
netimi her
zaman özgür
basından yana
olduklarını belirte-
rek, Gazeteciler Ce-
miyeti Başkanı Önder Aydın

ve yönetiminin 10 Ocak Çalı-
şan Gazeteciler Gününü kut-
ladı.

“ÖZGÜr BaSINI HEr 
ZaMaN 

DEStEKLEYECEĞİZ”
Türkiye’de basının özgür

olarak hareket etmede
zorlandığını belirten

İYİ Partili Aytaç, “
Öncelikle
Önder başka-
nım ve yöne-
tim kuruluna
yeni görevle-
rinde başarı-
lar diliyorum.

Bizler İYİ Parti
olarak her

zaman özgür ve
tarafsız basının ya-

nında olacağız. Ama maalesef

ülkemizde mevcut atmosfer
buna çok fazla izin vermiyor.
Doğru ve tarafsız haber yapan
gazeteciler acaba sıra bana ne
zaman gelecek  korkusu ile ya-
şıyor. Bizler İYİ Parti olarak
bunun değişmesi için elimizden
geleni yapacağız. Yerel basının
ise ne zorluklarla işlerini devam
ettirmeye çalıştıklarını çok iyi
biliyoruz. 

Maliyetlerin getirdiği zorluk
geleneksel medyayı da zor du-
ruma sokmakta. Tüm bu zor-
luklara rağmen görevini tarafsız
ve bağımsız bir şekilde devam
ettiren tüm gazetecilerimizin 10
Ocak Çalışan Gazeteciler
Günün kutluyorum” dedi.

“EtKİ aLaNIMIZI 
ÇOĞaLtaCaĞIZ”

İYİ Partili Aytaç’a ziyaretleri

için teşekkür eden Başkan
Aydın, cemiyet olarak etkili
alanlarını genişleteceklerini be-
lirterek, “ Gözde Başkanım ve
yönetim kuruluna nazik ziyaret-

leri için teşekkür ederiz. Bizler
yeni yönetim olarak cemiyeti-
mizi ilçelere de yayarak etki
alanımızı ve üye sayımızı arttır-
mayı hedefliyoruz. İlçelerimizde

de birer temsilcilik açarak yerel
basının sorunlarını ve çalışma
şartlarını daha iyi hale getir-
meye çalışacak ve basın emek-
çilerimizin sesi olacağız.” dedi.

İYİ Partili Aytaç’tan Gazeteciler Cemiyeti’ne ziyaret
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MAnİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, evsel ve endüstriyel atık
suların kanalizasyon şebekele-
rine deşarjının standartlara
uygun şekilde sağlanmasına
yönelik çalışmalarına hız kes-
meden devam ediyor.   

Rutin kontrollerin yanı sıra
gelen ihbarları da değerlendi-
ren Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı ekipleri Yu-
nusemre ilçesi Uzunburun Ma-
hallesi’nde bulunan ve kötü
koku şikayeti alınan noktalarda
atıksu analizi için numune alımı
gerçekleştirdi. 

Çalışmalara eşlik eden
MASKİ Genel Müdürü Talat
Postacı, Manisa’nın doğasını
korumak ve daha yaşanabilir
bir kent haline getirmek için ça-
lıştıklarını belirterek, “Manisa

eşsiz bir doğaya ve doğal gü-
zelliklere sahip bir kent. Bu
kenti geleceğe hazırlamak ve
kadim mirasını korumak için
çalışmalarımıza aralıksız devam
ediyoruz” dedi. 

“İhBArLAr DA
tİtİZLİKLE 

DEĞErLEnDİrİYOr” 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi, Manisa’nın doğasını koru-
mak ve halk sağlığını tehdit
edecek unsurları bertaraf
etmek üzere çalışmalarını 17 il-
çenin tamamında sürdürüyor.
Bir damla atık suyun dahi arıtıl-
madan alıcı ortama verilme-
mesi için titizlikle çalışan
Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) ekipleri, evsel
ve endüstriyel atık sulara yöne-
lik rutin kontrol çalışmalarının

yanı sıra ihbarları da titizlikle
değerlendiriyor. 

Bu kapsamda Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Dairesi Baş-

kanlığı, Yunusemre ilçesi
Uzunburun Mahallesi sınırla-
rında yer alan ve kötü koku şi-
kayeti bildirilen noktalarda

numune alımı gerçekleştirdi.
Alınan numuneler analiz için
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı tarafından ak-
redite edilen bağımsız
laboratuvara gönderildi. Çalış-
malara MASKİ Genel Müdürü
Talat Postacı, Büyükşehir Be-
lediyesi Çevre Koruma ve
Kontrol Dairesi Başkanı Erk
Kayabaş, İklim Değişikliği ve
Sıfır Atık Dairesi Başkanı Çağ-
lar Hocalar, MASKİ Atıksu
Arıtma Dairesi Başkanı Onur
Artan, Çevre Koruma ve Kont-
rol Dairesi Başkanı Necip Kur-
tarıcı ve teknik personel eşlik
etti. 

“DAhA YAŞAnABİLİr 
Bİr MAnİSA İÇİn” 

Manisa’nın doğasını koru-
mak ve daha yaşanabilir bir

kent haline getirmek için çalış-
tıklarını belirten MASKİ Genel
Müdürü Talat Postacı, “Manisa
eşsiz bir doğaya ve doğal gü-
zelliklere sahip bir kent. Bu
kenti geleceğe hazırlamak ve
kadim mirasını korumak için
çalışmalarımıza aralıksız
devam ediyoruz. Çevre kirlili-
ğini önlemek en önemli görev-
lerimiz arasında yer alıyor.
Bunun için de Çevre Koruma
ve Kontrol Dairesi Başkanlığı
bünyesinde denetimlerimiz sü-
rüyor. Manisa’ya hak ettiği şe-
kilde hizmet edecek ve bu
mirası sağlıklı tarım toprakla-
rıyla, temiz su kaynaklarıyla,
çağın gereklerini ve şehrin ihti-
yaçlarını karşılayan altyapısıyla
gelecek kuşaklara aktaracağız”
diye konuştu.  İhA

MASKi arıtılmamış atıksuya geçit vermiyor   

MAnİSA’nIn Muradiye Ma-
hallesi’nde Karaali istikametine
giden yol üzerinde bulunan
hemzemin geçit mevcuttaki
araç trafiği karşısında yetersiz
kalıyor. Hemzemin geçitten do-
layı yaşanan trafiğin çözülme-
sini talep eden bölge halkı, “Bu
trafiğin acilen rahatlatılması
lazım, bir gün can kaybı da ya-
şanacak. Yetkililerden çözüm
bekliyoruz.” diye konuştu.

Yunusemre ilçesi Muradiye
ve Karaali Mahallelerinde yaşa-
yan vatandaşlar sabah saatle-

rinden başlayan trafik karma-
şasından şikayetçi. Yakındaki
fabrikalara ait tır ve ağır vasıta-
larla aynı hemzemin geçidi kul-
lanmak zorunda kaldıklarını
belirten vatandaşlar, okul serv-
isleriyle aynı geçitten ağır to-
najlı araçların geçmesinden
mustarip.

Manisa OSB’ye ait olduğu
bilinen özel tren yolu üzerindeki
hemzemin geçit üzerinden
günde binlerce araç geçiyor.
Özellikle U dönüşü yapmak zo-
runda kalan tırların manevrası

sırasında trafik tamamen tıkanı-
yor. Dar bir geçitte binek oto-
mobiliyle tırın dönmesini
bekleyen vatandaşlar tırların
yan yatmasından, malzemele-
rini dökmesinden tedirgin ola-
rak bir gün can kaybı
yaşanabileceğinden şikayetçi. 

ÜSt SOKAKtA BAŞKA 
Bİr GEÇİt KAPAtILDI

Geçmişte sanayi bölgesinin
içerisinde kalan ayrı bir hemze-
min geçit olduğu, tır ve diğer
ağır vasıtaların bu geçidi kul-
landığı ancak birkaç yıl önce bu

geçidin sebep belirtilmeden ka-
patılarak tüm taşıt trafiğinin
konut bölgesindeki geçide
yönlendirildiği biliniyor. 

tIrLArA ALtErnAtİF 
YOL tALEBİ

En büyük sorunun sanayi
bölgelerine ait tırlarla aynı yeri
kullanmak zorunda olduğunu
belirten vatandaşlar, tırlar ve
diğer ağır taşıtlar buradan
başka, alternatif bir yol kullan-
salar buradaki geçidin binek
otomobillere yeteceği kanaa-

tinde. Özel işletilen tren yolu-
nun devlete ait olmamasından
dolayı vatandaşların CİMER’e
yazdığı yüzlerce başvuru “yet-
kisizlik” nedeniyle işlevsiz kalı-
yor.  Manisa Büyükşehir
Belediyesi Ulaşım Dairesi’nin
(UKOME) aldığı karar gereği
mevcut hemzemin geçidin
OSB tarafındaki bir üst soka-
ğından geçit açılması kararı
tren yolunun mülk sahibi OSB
tarafından uygulanmadığı bil-
gisine ulaşıldı. 

OSB’nin mülkiyetinde ol-
duğu bilinen tren yolundaki
çözümün de Manisa OSB ta-
rafından bulunmasını talep
eden bir vatandaş: “Bu trafiğin
acilen rahatlatılması lazım.
Çocuklarımızı okula gönderi-
yoruz, sabahları işe gidiyoruz,
tam geçit üzerinde onlarca
kez maddi hasarlı kaza mey-
dana geldi. Bir gün can kaybı
da yaşanacak. Yetkililerden
çözüm bekliyoruz” dedi.
haber Merkezi

Manisa’nın Yunusemre ilçesinde bulunan ve Karaali istikametine giden yol üzerinde bulunan hemzemin geçit olası tehlikeleri de beraberinde getiriyor

Hemzemin geçit tehlike saçıyor: 
UKOME kararı neden uygulanmıyor?

AnAhtAr Parti Tarım Poli-
tikalarından Sorumlu Genel
Başkan Yardımcısı Hasan Hü-
seyin Demiröz, Manisa’ya fab-
rika kuracak olan Çinli otomotiv
devi BYD ile ilgili açıklamalarda
bulundu. Partisinin Manisa İl
Başkanlığı’nı ziyaret eden
Demiröz, yatırımın
doğru bir yatırım
olduğunu
ancak eksik-
liklerin bu-
lunduğunu
ifade ede-
rek, “Bu
yatırım
doğru ve
düzgün bir
şekilde planlan-
ması gerekiyor.
Çin’den çalışanlar gelecek
buraya, 2 bin 2 bin 500 kişi.
Yan sanayisi olacak bu işin.
Kaç kişi daha istihdam edile-
cek? Planı programı belli mi? O
insanlar nerede ikamet edecek,
şehir bunu kaldıracak mı bun-
lara bakmak gerekiyor. Ancak
bu yatırımın bir de üzücü taraf-
ları var. Mesela bizim üretkenli-
ğimizi bitirir. Biz kendi
üretimimizi yapamaz duruma

geliriz, hazıra alışırız.” dedi.
Anahtar Parti Tarım Politika-

larından Sorumlu Genel Baş-
kan Yardımcısı Hasan Hüseyin
Demiröz, Yerel Yönetimlerden
Sorumlu Genel Başkan Yardım-
cısı Adnan Süphanoğlu, Anah-
tar Parti Manisa İl Başkanlığını
ziyaret etti. 

Anahtar Parti Manisa İl Baş-
kanı Şakircan Dinç, 65

gün önce Anahtar
Parti Genel Baş-

kanı Yavuz Ağıra-
lioğlu tarafından
il başkanı olarak
atandığını ifade
etti. Başkan
Dinç, yanlış

hangi parti tara-
fından gelirse gel-

sin karşısında
olacaklarını, doğru hangi

parti tarafından yapılırsa yapıl-
sın yanında olacaklarını kay-
detti.

Dinç açıklamalarını şöyle
sürdürdü: “Bu tavır bizim Genel
Başkanımızın da düsturudur.
Biz onun buradaki aynası ola-
rak bu şekilde çalışacağız.”
dedi.

“SOrUnLArI YErİnDE 
tESPİt EDECEĞİZ”

Anahtar Parti Yerel Yöne-

timlerden Sorumlu Genel Baş-
kan Yardımcısı Adnan Süpha-
noğlu, 45 ilde çeşitli temaslarda
bulunduğunu ve sahadaki he-
yecandan memnun kaldıklarını
ifade etti. Süphanoğlu, Genel
Başkan Yavuz Ağıralioğlu ön-
cülüğünde Türkiye genelinde
çalışmaları artıracaklarını belir-
terek, genel başkan yardımcıla-
rının bölgelerde illeri gezerek
sorunları yerinde tespit ettiğini
açıkladı. 

“SİYASEtÇİ MİLLEtE 
DEĞECEK İŞLEr

YAPMAK ZOrUnDA”
Anahtar Parti Tarım Politika-

larından Sorumlu Genel Baş-
kan Yardımcısı Hasan Hüseyin
Demiröz, Manisa’da bir dizi zi-
yaretler gerçekleştireceklerini
belirtti. Demiröz, “Bayrakla so-
runu olmayan herkes bizim kar-
deşimizdir. Bizim bir tek ortak
noktamız var, başka bir ortak
noktaya da ihtiyacımız yok. Bir
de proje üretsinler. Ülkemizde
sorunlara ağlama devri geride
kalmalı. Sürekli sorun diyerek
kendimizi demoralize ediyoruz.
Siyasete farklı bir bakış açısı
getirmek için bu yola çıktık. Si-
yasetçi millete değecek işler
yapmak zorunda.  Siyasetçi
görülmek zorunda değil, mille-

tin faydasına işlerle görülür si-
yasetçi.” dedi. 

BYD YAtIrIMInA FArKLI 
nOKtADAn BAKtI

Çinli otomotiv devi BYD’nin
Manisa’da yatırım yapmasının
çok önemli olduğunu kayde-
den Demiröz, 

“Bu yatırım doğru ve düz-
gün bir şekilde planlanması ge-
rekiyor. Çin’den çalışanlar
gelecek buraya, 2 bin 2 bin 500
kişi. Yan sanayisi olacak bu
işin. Kaç kişi daha istihdam
edilecek? Planı programı belli
mi? O insanlar nerede ikamet
edecek, şehir bunu kaldıracak
mı bunlara bakmak gerekiyor. 

Yatırımı eleştirmiyorum, ya-
tırımın gelmesi güzel bir olay,
gerçek bir yatırım. Borsadaki
gibi sahte para girişleri değil.
Ancak bu yatırımın bir de
üzücü tarafları var. Mesela
bizim üretkenliğimizi bitirir. Biz
kendi üretimimizi yapamaz du-
ruma geliriz, hazıra alışırız.
Bunun da bir yolu var. Manisa
üzüm üretiyor, zeytin üretiyor,
domates üretiyor.

Bu tip anlaşmaların güzel
tarafı şu olmalıdır. Daha güzel
hale getirilebilir. Onlar benim ül-
keme fabrika kurar ama biz de
karşılığında onlara ürettikleri-
mizi satarız. Kimse de buna

hayır demez.” dedi. Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın fahiş fiyatlara karşı
marketlerin protesto edilmesi
çağrısına da değinen Demiröz,
şunları söyledi:

“Denetleme mekanizması
devletin elinde. Şimdi Allah
esirgesin bir tane adam çıksa
bir markette kasiyer kızımızı to-
katlasa hakaret etse ne diyece-
ğiz? Ne diyecek adam?
Mahkemede diyecek ki şimdi
hakim bey Cumhurbaşkanı
dedi. Kaosa gider Allah esirge-
sin. Ama bu ne demek yani?
Tek başınızasınız. Ben bu fiyat-
ları düşüremem.”

Anahtar Parti Tarım Politikalarından Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Hasan Hüseyin Demiröz, Manisa’ya yatırım yapacak olan Çinli BYD firması ile ilgili açıklamalarda bulundu

Anahtar Parti’den BYD çıkışı!Anahtar Parti’den BYD çıkışı!
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Çiftçilerin tarım sigortası maliyetine destek
tarıM ve Orman Bakanlığı,

Tarım Sigortaları Havuzu'nda
(TARSİM) bu yıl üreticilere yö-
nelik yeni uygulamaların dev-
reye alınmasını kararlaştırırken,
bu kapsamda üretim planlama-
sında yüzde 10 ve sözleşmeli
üretimde de en az yüzde 10 in-
dirim yapıldı.

AA muhabirinin Bakanlıktan
edindiği bilgiye göre, TARSİM
uygulamaları, her yıl üreticilerin
ihtiyaçları da dikkate alınarak
genişletiliyor.

Bu kapsamda, 2025 yılı için
tarım sigortaları kapsamında bir
dizi yenilik ve indirim devreye
alındı.

Bu yıl söz konusu sigortala-
rın tamamında, yüzde 10 tarım-
sal üretim planlaması indirimi
ve birinci derece tarımsal örgüt
belgesi almaya hak kazanmış
tarımsal birlik ve kooperatiflere
üye üreticiler için yüzde 5 üye-
lik indirimi uygulanacak.

Bitkisel ürün sigortasında
yüzde 5 olarak uygulanan söz-
leşmeli üretim indirimi yüzde
15'e çıkarıldı.

Su kısıtı olan bölgelerde be-
lirlenen kriterlere uygun üretim
yapan üreticilerin tarım sigorta-
sına, poliçe primi üzerinden
yüzde 10 su kısıtı desteği indi-
rimi yapıldı.

Tarla ürünleri, sebzeler, fi-

danlar ve çilekte "geyik zararı"
da teminat altına alındı.

Patateste yapraklanma dö-
neminde don zararı ile mantar
ürünü de teminat kapsamına
girdi.

Köy Bazlı Verim Sigorta-

sı'nda devlet prim desteği
yüzde 60'tan yüzde 70'e çıka-
rıldı. Yağlık ayçiçeği bu sigor-
tada teminat kapsamına dahil
edildi.

sera sigortaları
Sera sigortalarında, 5. risk

kategorisinde olan seralara fır-
tına teminatı da eklendi.

Seralarda yapılan risk ince-
leme çalışmalarına esas ölçüm
toleransı, Bakanlık kayıt sis-

temlerinde bulunan sera alanı-
nın en çok yüzde 10'u olarak
kabul edildi.

Gelir Koruma Sigortası'nda
buğdaydan sonra arpa da kap-

sama alındı. Ayrıca, yüzde
10'ar üretim planlaması ve su
kısıtı desteği indirimleri yapılır-
ken, sözleşmeli üretim indirimi
yüzde 15'e yükseltildi.

BüyükBaş Hayvan 
Hayat sigortası

Büyükbaş Hayvan Hayat Si-
gortası'nda da poliçe primi
üzerinden yüzde 10 üretim
planlaması indirimi uygulanır-
ken, yüzde 5 olarak uygulanan

sözleşmeli üretim indirimi
yüzde 10'a çıkarıldı. 

Sigorta tarifelerinde uygula-
nan arilik indirimi yüzde 10'dan
yüzde 15'e yükseltildi. 

20 ay ve üzeri dişi süt sığır-
ları için yüzde 15 arilik indirimi
yapıldı ve tarifeye yavru atma
teminatı eklendi.

Damızlıklar, süt sığırları ve
mandalarda sigortalanma sü-
resi 7'den 9 yaşına çıkarıldı.

Büyükbaş hayvanlarda sa-
dece geniş kapsamlı tarifelerde
yüzde 15 olarak uygulanan 1-
30 baş ölçekli işletme indirimi,
20 ay ve üzeri süt sığırlarına
ilişkin tarifede de uygulanacak.

Birinci derece tarımsal
amaçlı örgütlerde toplu şekilde
poliçe düzenlenmesi halinde
uygulanacak indirim oranların-
daki hayvan sayısı aralıkları dü-
şürülerek yetiştiriciler lehine
revize edildi.

Ayrıca, 20 ay ve üzeri süt sı-
ğırları için devlet prim desteği
oranı yüzde 50'den yüzde 60'a
yükseltildi.

küçükBaş
sigortaları

Küçükbaş Hayvan Hayat Si-
gortası'nda yüzde 5 olarak uy-
gulanan sözleşmeli üretim
indirimi yüzde 10'a çıkarıldı. Si-
gortalarda geniş kapsamlı tari-
felerde uygulanan arilik indirimi

yüzde 10'dan yüzde 15'e yük-
seltildi. 

Bu kapsamda 12 ay ve
üzeri dişi hayvanlar için yüzde
15 arilik indirimi devreye alındı.

Küçükbaş hayvanlara yö-
nelik de tarımsal amaçlı örgüt-
lerde toplu şekilde poliçe
düzenlenmesi halinde uygula-
nacak indirim oranlarındaki
hayvan sayısı aralıkları düşü-
rüldü.

ipek Böcekçiliği
devlet destekli 

tarıM sigortalarına 
eklendi

İpek Böcekçiliği Sigortası
bu yıl ilk defa devlet destekli
tarım sigortaları branşlarına
dahil edildi.

Bakanlık sistemine kayıtlı
tabla, kerevet ve yer besle-
mesi şeklinde beslenen
tohum, larva (tırtıl), ipek bö-
cekleri ve kozalarında, fırtına,
hortum, yangın, heyelan, dep-
rem, taşıt çarpması, sel ve su
baskını riskleri nedeniyle mey-
dana gelen zararlar teminat
kapsamına alındı. Ayrıca,
yüzde 10 sözleşmeli üretim in-
dirimi getirildi.

Öte yandan kümes hay-
vanları ve su ürünlerinde hayat
ve arıcılık sigortalarının uygu-
lanmasına bu yıl da devam
edilecek. aa

avrupa Birliği'nin Co-
pernicus uydu izleme sis-
teminin İklim Değişikliği
Direktörü Carlo Buon-
tempo, 2024'ün kayıtlar-
daki en sıcak yıl olmasının
ardından gelecek dö-
nemde yeni sıcaklık rekor-
larının kırılacağını
belirterek, hazırlıklı olma
çağrısı yaptı.

Copernicus verilerine
göre, 2024 "en sıcak yıl"
olarak kayıtlara geçti, orta-
lama küresel sıcaklık artışı
ilk kez Paris İklim Anlaş-
masındaki 1,5 derece se-
viyesine ulaştı.

dünya 2024'te en 
sıcak yılı yaşadı

Kuruluşun İklim Deği-
şikliği Direktörü Carlo Bu-
ontempo, son verileri AA
muhabirine değerlendirdi.

Buontempo, "Karşı
karşıya olduğumuz temel
tehdit, şu anda deneyim-
lediğimiz iklimin, büyüdü-
ğümüz iklimden,
babalarımızın, büyük ebe-
veynlerimizin ve eski nesil-
lerin ikliminden tamamen
farklı olmasıdır. Bu ne-
denle tüm toplumun te-
melde farklı bir iklime
uyum sağlaması gereki-

yor." dedi.
Bu durumun doğal sis-

temlerin tüm alanlarını et-
kilediğini vurgulayan
Buontempo, "Su döngü-
sünde değişiklikler görü-
yoruz.

Tarımda değişiklikler
görüyoruz. Kendi sağlığı-
mızda değişiklikler görü-
yoruz, Avrupa'da son 20
yılda ısıyla ilişkili ölüm
oranı yüzde 30 arttı. Bu
değişimin büyüklüğünü ne
kadar erken kavrar, iklim
hakkında sahip olduğu-
muz bilgiyi, verileri, iç gö-
rüyü kullanmaya
başlarsak, o kadar iyi ha-
zırlıklı oluruz ve bu deği-
şimle başa çıkabiliriz."
diye konuştu.

"yeni rekorlar 
görMeMiz

kaçınılMaz"
Buontempo, 2025 ile il-

gili öngörüsünü, "2025,
2024 kadar sıcak olmaya-

bilir çünkü geçen yılın ba-
şında El Nino iklim siste-
minin ısınmasında rol
oynamıştı. O etki 2025'te
olmayacak. Henüz bilmi-
yoruz.

Kesin olan şey, orta-
lama olarak önümüzdeki
yıllarda sıcaklık artmaya
devam edecek.

Yani yeni rekorlar gör-
memiz kaçınılmaz. Önü-
müzdeki yıllarda yeni 'en
sıcak ay'lar, yeni 'en sıcak
yıl'lar görmemiz kaçınıl-
maz." sözleriyle ifade etti.

2025 yazında veya kı-
şında muhtemel aşırı doğa
olaylarına ilişkin ise Buon-
tempo, "Bir sonraki sel
veya sıcak hava dalgası-
nın ne zaman, nerede ola-
cağını tahmin edemeyiz
ancak belirli bir olayın
meydana gelme olasılığı-
nın nasıl artacağı konu-
sunda bir tahminde
bulunabiliriz." dedi.

"Hazırlıklı 
olMalıyız"

Buontempo, sözlerine
şöyle devam etti:

"Bariz bir örnek sıcak
hava dalgası. Rekor kıran
sıcaklıklara tanık olduk,
küresel yüzeyin inanılmaz
büyük bir kısmı aşırı sıcak
hava dalgaları yaşıyor.
Bunun olması kaçınılmaz.
Bir sonraki sıcak hava
dalgasının ne zaman ve
nerede olacağını bilmiyo-
ruz. Ancak hazırlıklı olma-
lıyız. Dünyanın bazı
bölgelerini vuracak ve
geçmişte gördüklerimiz-
den daha yoğun, orta-
lama olarak daha uzun
olacak."

Bir diğer örneğin de
su buharındaki artış oldu-
ğunu ifade eden Buon-
tempo, "Sıcaklık artıkça
atmosferdeki su buharı
artar. Su buharı arttıkça
belli başlı aşırı doğa olay-

ları gözlenir, özellikle de
sel. Bu tür olaylar çok
yoğun yağışlarla bağlan-
tılı olup, kısa bir zaman
dilimi içerisinde çok fazla
yağış meydana geldiğin-
den, bu tür olayların daha
da yoğunlaşma olasılığı
yüksektir." diye konuştu.

İklim değişikliğiyle
mücadelede hane halkla-
rının alabileceği tedbirler
konusunda ise Buon-
tempo, sözlerini şöyle ta-
mamladı:

"Bu, evlerimizin yalıtı-
mından, sıcaklıklarla başa
çıkma alışkanlıklarımızı
değiştirme şeklimizden,
alışverişe gittiğimiz saat-
ten, okullarımızı açtığımız

saate, tatillerimizde kişi-
sel tercihlerimize, ne ye-
diğimize, nasıl seyahat
ettiğimize kadar toplu-
mun tamamının üstlen-
mesi gereken bir değişim.
Bundan neredeyse tam
bir yıl önce, 2023'ün ka-
yıtlardaki en sıcak yıl ola-
cağını söylüyorduk. Şimdi
ise yeni bir rekorla bir yıl
sonrasındayız. 2024 ilk
kez, sanayi öncesi
dönem sıcaklıklarına göre
1,5 derecelik artışı geçen
bir yıl oldu. Bu aynı eşik
olmasa da Paris İklim An-
laşmasında belirtilen sa-
yının aynısı. Bence bu
psikolojik açıdan oldukça
önemli" aa
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Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV
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*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

MeMurlardan bu
yıl 10,25-41,80 lira, söz-
leşmeli personelden
12,47-49,97 lira öğle ye-
meği bedeli tahsil edile-
cek. Hazine ve Maliye
Bakanlığınca hazırlanan
Devlet Memurları Yiyecek
Yardımı Yönetmeliği Uy-
gulama Tebliği, Resmi
Gazete'de yayımlandı.

Tebliğle, 2025 yılında
öğle yemeği servisinden
faydalanacak memurlar
ile sözleşmeli personel-
den alınacak asgari
yemek bedellerine ilişkin
esaslar belirlendi.

Buna göre, yiyecek
yardımının gerektirdiği gi-
derler, yemek maliyetleri-
nin Ankara, İstanbul ve
İzmir için üçte ikisini,
diğer iller için yarısını aş-
mamak üzere kurum büt-

çelerine konulan ödenek-
lerle karşılanacak. Yemek
bedelinin bütçeden karşı-
lanamayan kısmı perso-
nelden alınacak. 15 Ocak
2025'ten 14 Ocak 2026'a
kadar öğle yemeği servi-
sinden faydalanacak me-
murlardan günlük 10,25
lira ile 41,80 lira arasında
bedel tahsil edilecek.
Sözleşmeli personel de
aldıkları ücrete göre gün-
lük 12,47 lira ile 49,97 lira
arasında öğle yemeği be-
deli ödeyecek. Bu kap-
samda günlük öğle
yemeği ücreti, 600'e
kadar (600 dahil) ek gös-
tergeli görevlerde bulu-
nan memurlardan 10,25
lira, 1700'e kadar (1700
dahil) ek göstergelilerden
17,42 lira, 2 bin 800'e
kadar (2 bin 800 dahil) ek

göstergelilerden 21,64
lira, 4 bin 200'e kadar (4
bin 200 dahil) ek göster-
gelilerden 28,04 lira, 5
bin 400'e kadar (5 bin
400 dahil) ek göstergeli-
lerden 37,34 lira ve 5 bin
400'den daha yüksek ek
göstergeli görevlerde bu-
lunanlardan 41,80 lira
olarak tahsil edilecek.

Sözleşmeli personel-
den aylık brüt sözleşme

ücreti 26 bin 480 liraya
kadar (bu tutar dahil)
olanlardan günlük 12,47
lira, 44 bin 700 liraya
kadar (44 bin 700 lira
dahil) olanlardan günlük
21,64 lira, 61 bin 750 li-
raya kadar (61 bin 750
lira dahil) olanlardan gün-
lük 39,27 lira ve 61 bin
750 liranın üzerinde olan-
lardan günlük 49,97 lira
yemek bedeli alınacak.       

Kuruluşlar, personelin
kadro veya pozisyon ün-
vanını, hizmetlerinin özel-
liğini, yemek maliyetlerini
ve yemek servisinin farklı
mahallerde daha iyi şart-
larda sunulması gibi hu-
susları dikkate alarak
belirtilen miktarların üze-
rinde yemek bedeli tespit
edebilecek. Tebliğ, 15
Ocak'ta yürürlüğe gire-
cek. aa

Devlet memurlarının bu yıla ilişkin
yemek bedelleri belirlendi
Devlet memurlarının bu yıla ilişkin
yemek bedelleri belirlendi
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Sezgileriniz çok güçlü çalışabilir ve farkında olmadığınız
duygusal kalıpları keşfedebilirsiniz. Meditasyon yapmak
ya da yalnız bir yürüyüşe çıkmak size iyi gelecektir. Gizli
bir konunun aydınlanması da olası.

Kişisel imajınız ve dış dünyaya yansıttığınız enerji
üzerine insanlarda etkili bir izlenim bırakabilirsiniz.
Kendinizi yenilemek ya da fiziksel görünümünüzde
değişiklik yapmak isteyebilirsiniz. 

Maddi kaynaklar ve kişisel değerlerinizle ilgili beklenmedik
gelişmeler yaşayabilirsiniz. Yeni bir kazanç fırsatı doğabilir ya
da harcamalarınızı yeniden gözden geçirmek isteyebilirsiniz.
Parasal konularda sürprizlere açık bir gün.

Yakın çevrenizle olan iletişimde ani ve ilginç gelişmeler gün-
deme gelebilir. Bir arkadaşınızdan beklenmedik bir haber alabilir
veya kısa bir seyahat planı yapabilirsiniz. Bugün yaratıcılığınızı
yazılı ya da sözlü ifadelerle ortaya koyabilirsiniz.

Ailevi meseleler veya evle ilgili beklenmedik bir
konu gündeme gelebilir. Uzun zamandır düşün-
düğünüz bir ev değişikliği ya da düzenlemesi için
harekete geçebilirsiniz.

Yaratıcılığınızın tavan yapacağı bir gün! Hobilerinizle il-
gilenebilir ya da sanatsal bir projeye başlayabilirsiniz.
Aşk hayatınızda beklenmedik bir gelişme sizi şaşırtabi-
lir. Spontane keyifli aktivitelerle günü renklendirin.

İş ve günlük rutinlerinizde farklı bir yaklaşım benimsemek
isteyebilirsiniz. Sağlıkla ilgili konularda yenilikler yapmak,
yeni bir diyet ya da egzersiz programına başlamak için
uygun bir gün. 

İkili ilişkilerde ve ortaklıklarda sürpriz bir değişim yaşaya-
bilirsiniz. Partnerinizle birlikte farklı bir karar alabilir veya
ilişkinizde yeni bir boyut keşfedebilirsiniz. Dengede kal-
mak için açık iletişim kurmaya özen gösterin.

Maddi paylaşımlar, borçlar ya da miras konula-
rında sürpriz gelişmeler gündeme gelebilir.
Bugün derinlemesine analiz yaparak finansal gü-
venliğinizi artırabilirsiniz. 

Uzaklarla ilgili bir konu ya da eğitimle bağlantılı
beklenmedik bir gelişme sizi harekete geçirebilir.
Yeni bir seyahat planı yapabilir ya da farklı bir
inanç sistemi üzerine düşünebilirsiniz. 

Kariyeriniz ve toplumsal imajınızla ilgili şaşırtıcı
bir fırsat karşınıza çıkabilir. İş yerinizde yenilikçi
bir proje başlatabilir ya da farklı bir alanda kendi-
nizi gösterebilirsiniz. 

Sosyal çevrenizde ya da arkadaş gruplarınızda il-
ginç gelişmeler olabilir. Yeni bir grup etkinliğine
katılabilir ya da toplumsal bir projeye liderlik
edebilirsiniz. 

Milli Mücadele kahramanı: 
Halide Edip Adıvar

isTanBUL'Da 1884'te Sultan 2. Abdülhamid
Han'ın Ceyb-i Hümayun Başkatibi Mehmet Edip
Bey ile Fatma Bedrifem Hanım'ın çocukları olarak
dünyaya gelen Halide Edip, annesini küçük yaşta
yitirince çocukluğunu anneannesinin ve büyükba-
basının yanında geçirdi.

Üsküdar Amerikan Kız Koleji'ne 1893'te giren
Halide Edip, bir yıl sonra buradan ayrılmak zorunda
kaldı. Halide Edip, özel hocalardan Arapça, İngi-
lizce, Fransızca ve müzik dersleri aldı.

İngilizce öğretmeninin teşvikiyle John Abbot'un
"Mother" isimli kitabının çevirisini yaptı. Mahmut
Esat Efendi'nin düzenlemesiyle "Mader" adıyla ba-
sılan eser, Halide Edip'e, Sultan Abdülhamid tara-
fından "Şefkat Nişanı" verilmesine vesile oldu.
1899'da ikinci kez başladığı kolejden 1901'de
mezun oldu.

Halide Edip, aynı yıl matematik dersleri aldığı
Salih Zeki Bey'le evlendi. Bu evlilikten Ayetullah ve
Hikmetullah Togo isminde iki oğlu dünyaya geldi.

Tevfik Fikret'in yönetimindeki Tanin gazetesinde
"Halide Salih" imzasıyla yazılar kaleme alan Halide
Edip, yazılarını daha sonra farklı yayınlarda sür-
dürdü. Yazıları nedeniyle tehditler alan Halide Edip,
31 Mart Olayları sırasında Mısır'a gitti. Halide Edip,
1909'da yurda döndükten sonra yazılarına devam
etti ve 1910'da eşi Salih Zeki'den boşandı.

Maarif Nazırı Sait Bey'in teklifiyle kız öğretmen
okullarında öğretmenlik ve vakıf okullarında müfet-
tişlik yaptı. Bu dönemde gözlemlediği İstanbul'un
arka mahalleleri, "Sinekli Bakkal" romanını yazma-
sına katkıda bulundu. Halide Edip, bu süreçte Ziya
Gökalp ve Yusuf Akçura gibi isimlerin yazılarından
etkilendi.

Balkan Savaşı sırasında kadınların toplum haya-
tına katılması ve eğitilmesi amacıyla ilk kadın der-
neği olan Teali-i Nisvan (Kadınların Durumunu
Yükseltme) Cemiyeti'ni kurdu. Cemal Paşa'nın tek-
lifiyle Lübnan, Beyrut ve Şam'da okulları düzenleyip
açmak üzere Suriye'ye gitti. Kendisi Suriye'deyken
babasına verdiği vekaletnameyle 1917'de 1. Meclis
döneminde ilk Sağlık Bakanı olarak görev yapan
doktor Adnan (Adıvar) ile evlendi.

Halide Edip, 15 Mayıs 1919'da İzmir'in işgalin-
den sonra düzenlenen Fatih, Üsküdar ve Sultanah-
met mitinglerine konuşmacı olarak katıldı. Özellikle
Sultanahmet mitinginde yaptığı konuşma çok etkili
oldu ve hiç unutulmadı. Büyük Mecmua ve Va-
kit'teki yazılarıyla işgale karşı direnişin gelişmesine
katkı sundu. Bu yıllarda Anadolu'ya gizlice silah ka-
çırma işinde de görev alan Halide Edip, 1920'de
eşiyle Anadolu'ya geçerek Milli Mücadele için çalış-
malara katıldı. İstanbul'un 16 Mart 1920'de işgal
edilmesinden 5 gün sonra yola çıkan Yunus Nadi
Abalıoğlu ile Halide Edip'in bulunduğu iki kafile, 31
Mart'ta Geyve'de buluştu. İki aydın, o dönem "Ak-
hisar" ismiyle bilinen bugün Sakarya'nın Pamukova
ilçesindeki tren istasyonunda, Ankara'ya gider git-
mez bir ajans teşkilatı kurulmasını görüştü. Bu gö-
rüşmenin ardından 6 Nisan 1920'de Anadolu
Ajansının kuruluşu gerçekleştirildi. Halide Edip Adı-
var, AA'nın isim annesi olarak tarihe geçti. aa

ŞEHZaDELER Beledi-
yesi Gençlik Merkezi Yer-
leşkesinde yer alan
kütüphane, 2024 yılında
yoğun ilgi görmeye devam
etti. Toplamda 10 bin kişi-
nin 153 bin kez giriş yap-
tığı kütüphane, günlük
ortalama bin ziyaretçi ağır-
layarak şehrin en aktif kül-
türel merkezlerinden biri
haline geldi.   

İlk olarak 120 masa
kapasitesiyle hizmete açı-
lan kütüphane, artan yo-
ğunluk nedeniyle masa
sayısını 148’e çıkardı.
08.00-00.00 saatleri ara-
sında hizmet veren kütüp-
hane, öğrencilere ve
ziyaretçilere dinlenme fır-
satı sunmak için dört farklı
çay ve çorba ikram saati

düzenliyor. 
Kütüphanede, okuyu-

cular için hazırlanan yeni
okuma salonu çok ya-
kında hizmete açılacak.
Bu salon, 8 bin kitaplık
zenginleştirilmiş koleksi-
yonuyla kitapseverlerin
hizmetinde olacak. Ayrıca,
ödünç kitap hizmetine 10
Temmuz 2024 tarihinde
başlanan kütüphanede,
koleksiyon hazırlıkları ne-
deniyle kısa bir süre ara
verilen ödünç kitap hizme-
tinin yakın zamanda yeni-
den başlaması bekleniyor.
Şehzadeler Belediyesi Kü-
tüphanesi, kitapseverler
için sadece bir okuma
alanı değil, aynı zamanda
keyifli vakit geçirebilecek-
leri bir kültür merkezi olma

özelliği taşıyor. Bu modern
ve yenilikçi alan, halkın bil-
giye erişimini kolaylaştır-
mayı ve kitap okuma
alışkanlığını desteklemeyi
amaçlıyor. 

Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay,
kütüphane çalışmalarıyla

ilgili yaptığı açıklamada,
"Kütüphanemiz, gençleri-
mizin ve halkımızın bilgiye
kolaylıkla ulaşabileceği,
aynı zamanda huzurlu bir
ortamda vakit geçirebile-
ceği bir alan olarak tasar-
landı. Zenginleştirilmiş
koleksiyonlarımız ve yeni-

lenen alanlarımızla kitap-
severlere daha iyi bir hiz-
met sunmaktan mutluluk
duyuyoruz. Kütüphane
kültürünü yaygınlaştırmak
ve halkımızın ihtiyaçlarına
cevap vermek için çalış-
malarımıza devam edece-
ğiz." dedi.  iHa

Şehzadeler Belediyesi Kütüphanesi
2024'te rekor ziyaretçi ağırladı   
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Manisa Büyükşehir
Belediyesi, sosyal beledi-
yecilik anlayışı ile hayata
geçirdiği 'Günaydın Çor-
bası' projesiyle 2024-2025
eğitim-öğretim döne-
minde, kahvaltı yapma im-
kânı bulamayan öğrenciler
ve vatandaşlara sıcak bir
destek sunuyor.   

Bugüne kadar top-
lamda 154 bin öğrenciye
çorba ulaştırdıklarını ifade
eden Başkan Zeyrek,
“Günaydın Çorbasıyla
öğrencilerimizin güne
sıcak bir başlangıç yap-
malarını sağlıyor, gençle-
rimizin yanında olmaya
devam ediyor, onları sa-
bahları da yalnız bırakmı-
yoruz” dedi. 

“sOĞUK KIŞ 
GÜnLERinDE iÇLERi 

IsITIYOR” 
Sabahın erken saat-

lerinde, Manisa Celal

Bayar Üniversitesi'nin,
Prof. Dr. İlhan Varank Yer-
leşkesi'nde iki noktada,
Uncubozköy Yerleşke-
si'nde bir noktada ve
Gençlik Parkı Manisa Li-
sesi önünde olmak üzere
dört farklı noktada yurt-
taşlarla buluşan çorbalar,

soğuk kış günlerinde iç-
leri ısıtıyor. 

Günlük 2 bin çorba
dağıtımı yapılırken hiz-
metten öğrenciler başta
olmak üzere işe gidenler
ya da iş dönüşü evine git-
mek isteyen yurttaşlar da
faydalanıyor. 

“GEnÇLERiMiZin 
YanInDa OLMaYI 

GÖREV BiLiYORUZ” 
Manisa Büyükşehir

Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek, gençlerin
geleceği için eğitimin
önemini vurgulayarak,
“Manisa Büyükşehir Be-

lediyesi olarak öğrencile-
rimizin her zaman yanla-
rında olmayı görev
biliyoruz.

Daha önce hayata
geçirdiğimiz çevrimiçi
canlı ders desteği ve üc-
retsiz ring seferleri gibi
projelerimize bir yenisini
ekleyerek, Günaydın Çor-
basıyla öğrencilerimizin
güne sıcak bir başlangıç
yapmalarını sağlıyor,
gençlerimizin yanında ol-
maya devam ediyor, on-
ları sabahları da yalnız
bırakmıyoruz. Bugüne
kadar toplamda 154 bin
öğrencimize çorba ulaş-
tırdık. Öğrencilerimizden
ve vatandaşlarımızdan
çok güzel geri dönüşler
alıyoruz. Hepsi projeden
memnun. Öğrencilerimize
destek olmaya devam
edeceğiz.” diye konuştu.
iHa

‘Günaydın Çorbası’ 154 bin Manisalının içini ısıttı   

Manisa Yörük Türk-
men Derneği Başkanı Arif
Kurtoğlu, Manisa 7. Gele-
neksel Bağ Bozumu Yörük
Kültür Şöleni’nin 31 Ağus-
tos Pazar günü yapılaca-
ğını bildirdi. Başkan
Kurtoğlu çalışmalara şim-

diden başladıklarını du-
yurdu.  Manisa’nın Şehza-
deler ilçesi Sancaklıiğdecik
Mahallesinde bu sene
7'ncisi gerçekleştirilecek
olan Geleneksel Bağ Bo-
zumu Yörük Kültür Şöleni
için çalışmalar başladı.

Manisa Yörük Türkmen
Derneği Başkanı Arif Kur-
toğlu yaptığı açıklamada,
”Değerli dostlar, kıymetli
Yörük Türkmen kültürüne
gönüllü hizmet eden baş-
kanlarım. Nasipse bu yıl
yapacak olduğumuz 7.

Geleneksel Bağ Bozumu
Yörük Kültür Şöleni 31
Ağustos Pazar günü Ma-
nisa ili Şehzadeler ilçesi
Sancaklıiğdecik mahalle-
mizde aynı yerde yapıla-
caktır. Bu yıl toyumuz daha
renkli daha güzel olması
için çalışmalarımız baş-
ladı." dedi. 

Bu sene üzüm güzeli
yarışması, yemek yarış-
ması ve Sancaklı İğdecik
Hayrullah Divrik İlköğretim
Okulu’nun öğrencileri tara-
fından folklor gösterisi su-
nulacağını kaydeden
Başkan Kurtoğlu, "Ayrıca
sürpriz sanatçılar ve ikram-
larımızla gelen misafirleri-
mizin rahat bir ortamda

toyumuzdan memnun ola-
rak nasıl ayrılacak diyerek
eksiğimizi masaya yatırıp
çalışmalara başladık.” diye
konuştu. Geleneksel Bağ
Bozumu Yörük Kültür Şö-
leni’nin tarihinin de belli ol-
duğunun altını çizen
Manisa Yörük Türkmen
Derneği Başkanı Arif Kur-
toğlu, ”Aynı gün 3 sevinci
birlikte yaşayacağız. Hem
Yörük şöleni toyu, hem
bağ bozumu hem de bir
gün önce Zafer Bayramı.
Bu kültüre katkı sağlayan
herkese diyoruz ki 31
Ağustos 2025 Pazar günü
hiç bir yere söz vermeyin.
Mutlaka toyumuza bekliyo-
ruz.” dedi.  iHa

Bağ Bozumu Yörük Kültür Şöleni için hazırlıklar başladı
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Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

HaK-İŞ Konfederasyonu’na
bağlı Hizmet-İş Sendikası, Yu-
nusemre Belediyesi’nde iş barı-
şını bozan ve sendikal
yetkilerini düşürmeye yönelik
uygulamaları protesto etti. Yu-
nusemre Belediyesi önünde
yapılan basın açıklamasına,
Hizmet-İş Genel Başkan Vekili
Halil Özdemir başta olmak
üzere birçok şube başkanı ve
sendika üyeleri katıldı.

“YUNUSEMrE 
BELEDİYESİ’NDE tEK 

YEtKİLİ SENDİKa 
HİZMEt-İŞ’tİr”

Hizmet-İş Genel Başkan Ve-
kili Halil Özdemir, toplu iş söz-

leşmesinin geçerlilik süresi
devam ederken sendikal yetkiyi
düşürmeye ve örgütlenme hür-
riyetini zayıflatmaya yönelik gi-
rişimlerin hukuka ve
demokratik haklara aykırı oldu-
ğunu vurguladı. Özdemir, “Sen-
dikamızın yıllardır örgütlü
olduğu Yunusemre Beledi-
yesi’nde, mevcut toplu iş söz-
leşmesinin bitişine bir buçuk yıl
varken bu tür müdahaleleri
kabul etmiyoruz. Bu girişimler
iş barışını bozmakta ve huku-
kun üstünlüğü ilkesine aykırı-
dır” dedi.

“YENİ ŞİrKEt 
KUrULMaSI 

HUKUKSUZLUĞa KILIF 
UYDUrMa ÇaBaSIDIr”

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Musa Semih Balaban’ın
sosyal medya üzerinden du-

yurduğu Organizasyon A.Ş.
adlı yeni şirketin kurulma
amacının, işçilerin haklarını iyi-
leştirmek olduğu yönündeki
açıklamalarını eleştiren Özde-
mir, bu durumun asıl niyetin
gizlenmesi için bir çaba oldu-
ğunu ifade etti. 

Özdemir, “Toplu iş sözleş-
mesine ek protokollerle işçile-
rin hakları iyileştirilebilecekken
yeni bir şirket kurmak, işçilerin
sendikal haklarını zayıflatma
girişimidir. Bu durum iş barı-
şını zedeleyecek ve huzursuz-
luk yaratacaktır” dedi.

“SÖZDE SEÇİMLEr 
tİYatrONUN ÖtESİNE 

GEÇEMEZ”

11 Ocak 2025 tarihinde işçi-
lerin sendika tercihlerini belirle-
mek için yapılacağı belirtilen
sandık seçimlerinin, hukuki ge-
çerliliği olmadığını ve baskı or-
tamında gerçekleşeceğini ifade
eden Özdemir, “Bu seçimler,
tehdit ve korku ortamında dü-
zenlenecek olup gerçek an-
lamda özgür bir iradenin
yansıması olamaz. Sendikal
demokrasi maskesiyle yapılan
bu girişimler, işçilerin haklarını
gasp etmeye yöneliktir” diye
konuştu.

“HaKLarIMIZI SONUNa 
KaDar SaVUNaCaĞIZ”

Yunusemre Belediyesi yö-
netimine çağrıda bulunan Öz-

demir, “Sendikal haklarımızı
hedef alan her türlü müdaha-
leyi sonlandırın. Emeğe ve
emekçiye değer veren bir yö-
netim anlayışını benimseyin.
Üyelerimizin haklarını savun-
mak için her türlü yasal müca-
deleyi vereceğiz. İşçilerimizin
kazanılmış haklarına yönelik
bu girişimlere sessiz kalmaya-
cağız” dedi.

Basın açıklamasını, Türk
tasavvuf şairi Yunus Emre’nin
şu sözleriyle bitiren Özdemir,
“Hakkı yemeyin, kul hakkını;
yüce dağlar başına dar olur”
ifadeleriyle, mücadeleyi sür-
düreceklerini vurguladı ve ka-
tılımcılara teşekkür etti.

HAK-İŞ Konfederasyonu’na bağlı Hizmet-İş Sendikası üyeleri, Yunusemre Belediyesi’nin önünde protesto eylemi düzenledi

Hizmet-İş’ten Yunusemre Belediyesi’ne protesto
Sendikal yetkimiz düşürülmeye çalışılıyor!

İYİ Partİ Yunusemre İlçe
Başkanı Hayriye Banu Elbirler,
sosyal medya hesaplarından
yaptığı açıklama ile Genel
Başkan Müsavat Dervişoğ-
lu’na destek verdi. 

İYİ Parti Yunusemre İlçe
Başkanı Hayriye Banu Elbirler,
sosyal medya hesaplarından
paylaştığı açıklamayla Ülkü
Ocakları ile tartışma yaşayan
Genel Başkan Müsavat Dervi-

şoğlu’na destek mesajı yayım-
ladı.

Türk milliyetçiliği ve Cum-
huriyet değerlerini ön planda
tutan Elbirler, açıklamasında
şu ifadelere yer verdi:

“Bizler Türk Milliyetçiliği Ül-
küsünü özümüzde benimse-
dik. Bu nedenle, Türkiye
Cumhuriyetinin kurucusu Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün
izinde, yol başımız, Genel
Başkanımız, Sayın Müsavat
Dervişoğlu’nun yanında ve

emrinde, Türk olmanın gurur
ve şuuru ile Muasır Medeni-
yetler seviyesinin üzerinde
Türkiye için yürüyeceğiz, mü-
cadele edeceğiz. 

Bizler, Cumhuriyetimiz’i
yıkmak, vatan toprağımızı ve
milletimizi bölmek isteyenler
ve ulakları ile asla el sıkışma-
yız.

Türklük, ölümsüzdür.
Ölümsüz kalacaktır, Türklüğü-
müzü, ülkümüzü sorgulamak
kimsenin haddi değildir.”

İYİ Partili Elbirler’den Dervişoğlu’na destek
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GöğüS Hastalıkları Anabi-
lim Dalı Başkanı Doç. Dr. Pınar
Yıldız, “Tedavi edilmediğinde
ölümcül olabilen verem hasta-
lığı, dünyada her yıl milyonlarca
insanın sağlığını tehdit etmek-
tedir. Sağlıklı bir gelecek için el
ele vererek veremi yenebiliriz”
dedi.  

Tıp Fakültesi Göğüs Hasta-
lıkları Anabilim Dalı Başkanı
Doç. Dr. Pınar Yıldız, 5-12
Ocak ‘Verem Eğitimi ve Farkın-
dalık Haftası' dolayısıyla verem
(tüberküloz) hastalığın belirtileri,
bulaşma yolları ve tedavi sü-
reçleri hakkında bilgilendir-
mede bulundu. Verem
hastalığının küresel ölçekte
hala ciddi bir halk sağlığı so-
runu olmaya devam ettiğini be-
lirten Doç. Dr. Yıldız, “Ancak,
erken tanı, etkili tedavi ve koru-
yucu önlemlerle veremin yayıl-
ması önlenebilir ve hastalık
tamamen tedavi edilebilir”

dedi.  
“dünyAdA Her yıl 

mİlyonlArcA
İnSAnın 

SAğlığını 
TeHdİT edİyor” 

Hastalığa ‘mycobacterium
tuberculosis' adlı bakterinin
neden olduğunu ifade eden
Doç. Dr. Yıldız, “Başta akciğer-
leri etkileyen, ancak diğer or-
ganlara da yayılabilen bulaşıcı
bir hastalıktır. Tedavi edilmedi-
ğinde ölümcül olabilen verem,
dünyada her yıl milyonlarca in-
sanın sağlığını tehdit etmekte-
dir.

Hastalık genellikle hava yo-
luyla bulaşır. Tedavi edilmemiş
aktif tüberküloz hastalarının ök-
sürmesi, hapşırması ya da ko-
nuşması sırasında havaya
yayılan mikroskobik damlacık-
ların solunması, bakterinin
başka kişilere bulaşmasına
neden olur” şeklinde konuştu.

Her temasın hastalığa yol aç-
mayacağına dikkat çeken Yıl-
dız, “Kişinin bağışıklık sistemi
güçlü olduğu sürece bakteri
vücutta uyku halinde kalabilir.
Bu durum latent tüberküloz en-
feksiyonu olarak adlandırılır ve
hastalık bulaşıcı değildir.
Ancak, bağışıklık sistemi zayıf-
ladığında verem aktif hale gele-
bilir” ifadelerine yer verdi.
Hastalığın uzun süreli ve kapalı
ortamda hasta bir bireyle
temas eden kişiler arasında ya-
yıldığını bildiren Yıldız, “Özel-
likle kalabalık yaşam
alanlarında bulunan kişiler risk
altındadır. Ailesinde veya çevre-
sinde verem hastası olanlar,
bağışıklık sistemi zayıflamış bi-
reyler (HIV/AIDS hastaları, kan-
ser tedavisi görenler, diyabet
hastaları), beslenme yetersizliği
yaşayanlar, sigara ve alkol kul-
lananlar, yaşlılar ve çocukları
risk faktörleri arasında sıralaya-
biliriz” dedi.  

“SİnSİ İlerleyen
bİr HASTAlıkTır”  

Veremin sinsi ilerleyen bir
hastalık olduğunu ve belirtileri-
nin zaman içinde şiddetlenebil-
diğine işaret eden Doç. Dr.
Yıldız, “3 hafta veya daha uzun
süren öksürük, veremin en
temel belirtisidir. Bu öksürük
balgamlı olabilir ve ilerleyen dö-
nemlerde kanlı balgam görül-
mesi mümkündür. Diğer
belirtiler de gece terlemeleri, iş-
tahsızlık ve kilo kaybı, halsizlik
ve yorgunluk, göğüs ağrısı ve
nefes darlığı, ateş ve titremedir.
Bu belirtileri gösteren kişilerin
gecikmeden bir sağlık kurulu-
şuna başvurmaları, hastalığın

erken teşhisinde büyük rol
oynar” şeklinde konuştu.  

“TAmAmen TedAvİ 
edİlebİlen bİr

HASTAlıkTır”
Veremin tamamen tedavi

edilebilen bir hastalık olduğunu
vurgulayan Yıldız, “Genellikle
en az 6 ay süren ve birden fazla
ilacın düzenli olarak kullanıldığı
bir süreçtir. Tedaviye erken
başlamak ve ilaçları düzenli
kullanmak, hastalığın iyileşme-
sini sağlar ve hastalığın başka-
larına bulaşmasını engeller.
Ancak, tedavi süreci disiplin
gerektirir. İlaçların düzensiz kul-
lanımı veya tedavinin yarım bı-
rakılması, verem bakterisinin
ilaçlara karşı direnç geliştirme-
sine neden olabilir.

Bu durumda hastalık daha
zor tedavi edilir ve toplum için
daha büyük bir tehdit haline
gelir” dedi. Yıldız, hastalıktan
korunmak için alınması gere-
ken önlemlerle ilgili, “BCG
(verem) aşısı, çocukları verem-
den koruyan en etkili yöntem-

lerden biridir. Hastalarla yakın
temastan kaçınmak, bulaşma
riskini azaltır. Yaşam alanlarının
düzenli havalandırılması, verem
mikrobunun yayılmasını engel-
ler. Beslenmeye dikkat etmek
ve bağışıklık sistemini güçlen-
dirmek, hastalığa yakalanma
riskini azaltır. Hasta kişilerin te-
davi süreçlerine eksiksiz uyum
göstermesi, toplum sağlığını
korumak açısından kritik önem-
dedir” dedi.  

ülkemİzde
veremle mücAdele 

Ülkemizde, veremle müca-
delede önemli adımlar atıldı-
ğına dikkat çeken Doç. Dr.
Yıldız, “Sağlık Bakanlığı tarafın-
dan yürütülen Verem Savaşı
Dairesi Başkanlığı ve verem
savaş dispanserleri, veremin
erken tanısı, tedavisi ve hasta-
ların takibi konusunda hizmet
vermektedir. 

Türkiye'de verem tedavisi
ve ilaçlar devlet tarafından üc-
retsiz olarak sunulmaktadır. Ay-
rıca, risk gruplarına yönelik

tarama programları ve eğitim
çalışmaları düzenlenmektedir”
ifadelerine yer verdi.  

Toplum olArAk 
üSTümüze

düşen Görevler 
“Veremle mücadelede top-

lumun her bireyine görev düş-
mektedir” diyen Doç. Dr. Pınar
Yıldız sözlerini şöyle tamam-
ladı:  

“Bu mücadelede bilinçli
olmak, hastalığın belirtilerini ta-
nımak ve sağlık kontrollerini ak-
satmamak büyük önem taşır.
Özellikle yakın çevremizde
verem hastası varsa, onların te-
davi süreçlerine destek olmak,
toplum sağlığının korunmasına
katkı sağlar. Bu hafta vesile-
siyle, tüm vatandaşlarımızı
verem konusunda daha bilinçli
olmaya, belirtileri dikkate al-
maya ve sağlık kontrollerini
ihmal etmemeye davet ediyo-
rum. Verem tedavi edilebilir
ancak erken tanı hayat kurtarır.
Sağlıklı bir gelecek için el ele
vererek veremi yenebiliriz.” İHA

“Verem tedavi edilebilir ancak erken
tanı hayat kurtarır”
“Verem tedavi edilebilir ancak erken
tanı hayat kurtarır”

uzmAnlAr, rahim ağzı
(serviks) kanserinin önlenebil-
mesi için kadınların yılda bir
kez kendilerine 5 dakika ayıra-
rak taramalarını yaptırması ge-
rektiğine dikkat çekiyor Op. Dr.
İlkay Nafiye Topaloğlu, “Rutin
muayene ve HPV aşısıyla, ser-
viks kanserinin önüne geçilebil-
mektedir. Serviks kanserine
karşı yüzde 90'nın üzerinde ko-
ruyuculuk sağlayan aşının 11-
26 yaş aralığında yapılması
tavsiye edilmekteydi. Bugün
ise yapılan araştırmalarda aşıyı,
11-12 yaşından itibaren tüm
yaş gruplarındaki kadın ve er-
kekler yaptırabileceği görül-
mektedir” ifadelerini kullandı. 

Kadın Hastalıkları ve

Doğum Uzmanı Op. Dr. İlkay
Nafiye Topaloğlu, Rahim Ağzı
(Serviks) Kanseri Farkındalık
Ayı nedeniyle rutin muayenenin
önemini hatırlattı. "Dünya ge-
nelinde servikal kanser, kadın-
lar arasında görülen tüm
kanserlerin yaklaşık yüzde
7.5'ini oluşturur" diyen Op. Dr.
İlkay Nafiye Topaloğlu, "Türki-
ye'de ise kadın kanserleri ara-
sında yüzde 2-3 oranında bir
sıklıkla görülür. Rahim ağzı kan-
seri genellikle 30-45 yaş arasın-
daki kadınlar arasında en sık
görülür" diye konuştu.  

Op. Dr. İlkay Nafiye Topa-
loğlu, şu şekilde devam etti:  

"Rahim ağzı kanseri, eski-
den kadınlarda en sık görülen

ve en çok ölüme neden olan bir
kadın hastalığıydı. 

Şimdi ise yapılan tarama-
larla birlikte bunun çok büyük
oranda önüne geçildi. Yapılan
taramalar aslında çok basit bir
tarama.

Bu taramalar kadın doğum
muayenesinde de, aile hekim-
liklerinde de, kanser tarama
merkezlerinde de yaptırabilir.
Bir alet yardımıyla rahim ağzına
bakı yapıp, smear çubuğuyla
sürüntü alınır. 

Bu hiç can acıtmayan, son-
rasında gündelik hayata dönü-
lebilen, ortalama 1-2 dakikalık
bir işlem. Alınan örnekte rahim
ağzı kanseri öncüsü hücreler
var mı, HPV pozitifliği var mı,

buna bakılmaktadır.” 
Rahim ağzı kanserine sık-

lıkla HPV virüsünün neden ol-
duğunu ifade eden Op. Dr.

İlkay Nafiye Topaloğlu, “Kanser
vakalarının yüzde 97'sinin HPV
kaynaklı olduğu belirlendi. HPV
virüsünü kansere neden olma-

dan, erken aşamalardayken
tespit edip tedavi etmek gere-

kiyor. Mutlaka yılda bir kez
kadın doğum muayenesi yaptı-

rılması önemli. Bu sayede
erken tanı mümkün olabiliyor.

Sonuçlar ise ortalama bir hafta
içerisinde çıkıyor” şeklinde ko-

nuştu.  
Op. Dr. İlkay Nafiye Topa-

loğlu, HPV virüsünün smear
testinde tespit edilmesi halinde
nasıl bir yol izlendiğini de şöyle
anlattı:  

“HPV virüsü bir DNA virü-
südür ve hücre içerisine yerleş-
tikten sonra yıllar içerisinde
kalabilen bir virüstür. Bazı ya-
yınlara göre bağışıklık sistemi
güçlü olan bir vücut, 2-3 yıl gibi
bir sürede virüsü atabilir. Bura-
daki amaç, virüsü tespit etmek

ve kansere dönüşmeden önlem
almak. Bir HPV virüsü ile karşı-
laşıldığında önce kolposkopi
yöntemiyle, mikroskop yardı-
mıyla virüsün kanser öncesi
hücrelere neden olmaya başla-
yıp başlamadığına bakılır.

Bu işlem bazen anestezi al-
tında, bazen de anestezisiz ya-
pılabilmektedir. Gerekli
alanlardan biyopsi örneği de
alınır. Biyopsi sonucuna göre
de süreç şekillenmektedir.” 

TeST pozİTİf çıkSA 
bİle endİşeye 
kApılmAmAlı 

Kolposkopi sonucunda
cerrahi müdahalenin gerekip
gerekmediğinin de belirlendi-
ğini belirten Op. Dr. İlkay Nafiye
Topaloğlu, smear testinde HPV
pozitif çıktığında hemen endi-
şeye kapılmamak gerektiğini de
vurguladı. “HPV kanser öncesi
hücreye neden olduysa bir ba-
samak üstteki tedavi modelle-
rine geçilmektedir” diyen Op.
Dr. İlkay Nafiye Topaloğlu,
“HPV pozitif; ama rahim ağ-
zında herhangi bir kanser baş-

langıcı görünmüyorsa hasta
takip etmeye başlanır. HPV
aşısı mutlaka yaptırılmalıdır.
İmmün sistemini güçlendirecek
birtakım medikal tedaviler bulu-
nur. 

Onlarla birlikte immün sis-
temi güçlendirerek vücudun bu
virüsü yenmesi hedeflenir.
Rahim ağzı kanseri dışında aşı
ile koruyuculuk sağlanabilen
başka bir kanser türü bulunma-
maktadır. Bu aşı 11-12 yaşın-
dan itibaren kız ve erkek
çocuklara önerilmektedir. 14
yaşa kadar 2 doz, 14 yaşından
sonra da 3 doz olmak üzere
yapılır. Aşının yapılması gere-
ken yaş aralığı yakın zamana
kadar 11-26 yaş olarak bilin-
mekteydi. Ancak yapılan son
bilimsel açıklamalar ve jineko-
loji onkoloji toplantılarında yaş
sınırı ortadan kaldırılıp her
yaşta yapılabileceği söylen-
mektedir. Çünkü aşı, koruyucu-
luğu yüzde 90'ların üzerinde
olan savunma mekanizması
oluşturmaktadır” ifadelerine yer
verdi. İHA

Rutin kontrol ve aşı rahim ağzı
kanserini önleyebilir

Rutin kontrol ve aşı rahim ağzı
kanserini önleyebilir

Soğuk havalar ve düşük
nemin cilt sağlığını olumsuz
etkilediğini belirten Dermato-
loji Uzmanı Dr. Işıl Turan, kış
aylarında hyaluronik asit ve re-
tinoik asit kullanımının öne-
mine dikkat çekerek, düzenli
nemlendirme ve profesyonel
cilt bakımlarının cildi yenileyip
koruduğunu vurguladı.   

Sonbahar ve kış aylarında
soğuk hava, rüzgar ve düşük
nemin, cilt sağlığını olumsuz
etkilediğini ifade eden Derma-
toloji Uzmanı Dr. Işıl Turan, bu
dönemde cildin daha fazla ba-
kıma ihtiyaç duyduğunu be-
lirtti.

Havaların soğumasıyla bir-
likte nem oranındaki azalma,
ellerde egzama, yüzde hassa-
siyet ve ciltte matlaşmaya yol
açabileceğinin altını çizen Dr.
Işıl Turan, bu süreçte hyaluro-
nik asit içeren ürünlerin kulla-
nımının önemine dikkat
çekerek, cilt bakımında hyalu-
ronik asit serum veya kremle-
rin temiz bir yüze
uygulanmasını tavsiye etti. 

Ayrıca, mevsim geçişle-
rinde yaşanan sıcaklık farkları-
nın cilt üzerinde oluşturduğu
hassasiyete karşı düzenli
bakım yapılması gerektiğini
belirten Turan, kış aylarında

retinoik asidin cilt bakımında
altın değer taşıdığını söyledi.
Dr. Işıl Turan, bu maddenin
ince kırışıklıklar, lekeler ve si-
vilcelerle mücadelede etkili ol-
duğunu belirtti.

Retinoik asidin, cildin üst
katmanını hafifçe soyarak alt
katmanda sağlıklı kolajen sen-
tezine imkan sağladığını dile
getiren Turan, bu tür ürünlerin
profesyonel önerilerle kullanıl-
masını tavsiye etti. 

Ellerinde kuruma ve çat-
lama fark edenlerin nemlendi-
rici kullanımını ihmal etmemesi
gerektiğini belirten Turan, "Cil-
din kötüleşmesini bekleme-

den, nemlendirici bakımına
başlamak önemlidir. 

Özellikle cica içerikli nem-
lendiricilerin, hassas ciltler için
mevsim geçişlerinde faydalı
olduğunu unutmamak gereki-
yor. Kış aylarında glikolik ve
salisilik asitlerle yapılan pro-
fesyonel cilt bakımları cildi ye-
niliyor. 

Bu dönem aynı zamanda
epilasyon işlemleri için de ide-
aldir.

Güneş ışınlarının azalma-
sıyla epilasyon daha güvenli
ve etkili bir şekilde yapılabilir"
dedi. 

Dr. Işıl  Turan, kış aylarının

leke tedavileri için uygun bir
dönem olduğunu belirtti. Gü-
neşlenme ve solaryum gibi uy-
gulamaların leke tedavilerini
olumsuz etkilediğine dikkat

çeken Turan, "Bu mevsimde,
güneş kaynaklı sorunları alev-
lendirecek uygulamalardan
kaçınılmalı" diyerek sözlerini
tamamladı. İHA 

Kış aylarında nem cilt için büyük ihtiyaçKış aylarında nem cilt için büyük ihtiyaç
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TurguTlu Belediyespor
Kadın Voleybol takımı deplas-
manda karşılaştığı Ata Okulspor’u
2-3 yenerek önemli bir galibiyete
imza attı.   

Türkiye Voleybol Federas-
yonu Kadınlar 2. Ligi 7. grup tem-
silcisi Turgutlu Belediyespor
Kadın Voleybol takımı Manisa’da
oynanan maçta rakibi Ata Okuls-
por’u 2-3 yendi. Çekişmeli geçen
karşılaşmayı iyi bir oyunla kaza-
nan Belediyespor önemli bir gali-
biyet aldı. 

Turgutlu Belediyespor Kadın
Voleybol takımı Başantrenörü
Erdal Kurç, “Deplasmanda hem
kritik hem de önemli bir galibiyet
elde ettik. Oyuncularımı mücade-
lelerinden dolayı kutluyorum”
dedi. 

Turgutlu Belediyespor Baş-
kanı ve Belediye Başkan Yardım-
cısı Hüseyin Maliz,
“Oyuncularımızı kutluyoruz, ol-
dukça çekişmeli geçen bir maçı
galibiyetle noktaladılar. Galibiyet-
ten dolayı oyuncularımızı ve tek-
nik kadromuzu tebrik ediyorum”
ifadeleri kullandı. 

Turgutlu Belediyespor Kadın
Voleybol takımı 12 Ocak Pazar
günü saat 14.00’de Yıldırım Beya-
zıt Spor Salonunda Uğur Spor’u
konuk edecek.  iHa

Turgutlu’da kadın 
voleyboldan galibiyet   Manisa Futbol Kulübü’nün, Trendyol 1.

Lig’in 19. haftasında konuk edeceği C.H. Üm-
raniyespor maçının biletleri satışa sunuldu. 

Trendyol 1. Lig 19. hafta mücadelesinde
Manisa Futbol Kulübü, 13 Ocak Pazartesi ak-
şamı saat 20.00’de Manisa 19 Mayıs Stadyu-
mu’nda Central Hospital Ümraniyespor’u
konuk edecek. Karşılaşmanın biletleri
www.passo.com.tr ve Passo mobil uygulaması
üzerinden satışa çıktı.

Mücadeleyi tribünden takip etmek isteyen
taraftarlar, www.passo.com.tr ve Passo mobil
uygulaması ile biletlerini kolaylıkla temin edebi-
lecek. 
KADIN VE 18 YAŞ ALTI TARAFTARLARA GÜZEL HABER

Kadın ve 18 yaş altı tüm taraftarlar, iç saha
maçlarını ücretsiz izleyebilecek.

Maçları tribünden takip etmek isteyen kadın
ve 18 yaş altı taraftarların Passolig kartı sahibi
olması zorunludur.

Passolig kartı olmayan kadın ve 18 yaş altı
taraftarların Passolig kartı alması, kart sahibi
olan taraftarların ise Passolig kartlarının vizele-
rini yenilemesi gerekiyor. Kadın ve 18 yaş altı
tüm taraftarlar, ücretsiz biletlerini maç günü
Passolig gişelerinden tanımlayabilirler. Karşılaş-
manın bilet fiyatları ise Kapalı Alt Tribün: 30 TL,

Misafir Tribünü: 39 TL olarak
belirlendi. 
MANİSA FK KUVVET TOPLADI

Öte yandan Manisa Fut-
bol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 19. hafta mücadele-
sinde sahasında konuk
edeceği C.H. Ümraniyes-
por maçının hazırlıklarını
sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in 19. hafta
mücadelesinde sahasında
Central Hospital Ümraniyes-
por’u konuk edecek. Manisa ekibi,
13 Ocak Pazartesi akşamı saat
20.00’de Manisa 19 Mayıs Stadyu-
mu’nda oynanacak maçın hazırlıkla-
rına devam etti. Teknik Direktör
Hakan Şapçı yönetiminde gerçekle-
şen antrenman ısınma hareketleri ve
sahada kuvvet çalışmasıyla başladı.
Dar alan oyunlarıyla devam eden an-
trenman taktik çalışmayla sona erdi.

Siyah-beyazlılar, bugün yapacağı
antrenmanla C.H. Ümraniyespor ma-
çının hazırlıklarını sürdürecek.

Manisa FK-Ümraniyespor Manisa FK-Ümraniyespor 
maçı biletleri satıştamaçı biletleri satışta

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


